
Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

PROTOKÓŁ  NR  XV.2020 

 

przebiegu obrad XV sesji  Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 12 lutego 2020 r.                 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

Obrady rozpoczęto 12 lutego 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:20 tego samego 

dnia. 

 

Obradom XV sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                 

15 Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Skowronek 

15. Robert Skrzypek 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram XV sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 12 lutego 2020 r., rozpoczynamy 

piętnaste spotkanie w tej kadencji. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rada Miejska Gminy Osieczna jest obecna w pełnym składzie, w związku z tym stwierdzam, 

że jest wymagane prawem quorum, abyśmy mogli dziś podejmować decyzje w sposób 

prawnie wiążący. Witam wszystkich obecnych samorządowców z Gminy Osieczna. Witam 

Pana Tomasza Nadolnego, który dba o to, żeby w skuteczny sposób przeprowadzić transmisję 

z naszych obrad. Witam Pana Tomasza Szymańskiego, mieszkańca naszej Gminy, który 

postanowił zarejestrować dzisiejszą sesję. W sposób wyjątkowy powitam nową Panią 

Zastępcę Skarbnika, gratulując przy okazji awansu i wyboru, życząc Pani, sobie i nam jak 

najlepszej współpracy. Witam Panią Bognę Krajewską. 

Lista obecności Radnych na XV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości na XV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. Informacja o porządku obrad XV sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa otrzymaliśmy porządek obrad w trybie przewidzianym prawem. Nie ma 

propozycji zmian porządku, a jeśli nie ma zmian, to uważam i stwierdzam, że będziemy 

dzisiaj pracować według porządku obrad przedstawionego Państwu Radnym w odpowiednim 

terminie. W tej sytuacji stwierdzam, że wiadomym nam jest, jaki porządek obrad będziemy 

realizować. W związku z czym, moim zdaniem, możemy przejść do punktu 4 porządku obrad 

czyli przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy są uwagi ze strony Państwa Radnych do protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna? Nie widzę. Proszę Państwa, zatem przeprowadźmy głosowanie. Kto                       

z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji proszę przycisnąć 

odpowiedni przycisk i podnieść rękę. Kto jest przeciw, też proszę przycisnąć odpowiedni 

przycisk. Kto się wstrzymał? Proszę Państwa 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, 

Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak 

Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda 

Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek 

Robert), 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęliśmy protokół z poprzedniej sesji. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 4 dzisiejszego spotkania. W punkcie 5 rozpoczynamy 

część sprawozdawczą.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady. Proszę Państwa, 

chciałbym tylko zasygnalizować, że w czasie moich dyżurów przychodzą mieszkańcy                          

i pojawiają się tematy myślę, że sesja jest może nie do końca miejscem, gdzie ja bym 

wchodził w tematy spraw indywidualnych. W związku z czym tylko zasygnalizuję, jeśli czas 

pozwoli i będzie ku temu okazja, to będę próbował procedować kilka takich tematów, które 

pojawiają się w czasie moich dyżurów. To pewnie dla Państwa żadna niespodzianka, bo na co 

dzień też spotykacie się z mieszkańcami i wiecie, że często ktoś, na przykład zgłasza potrzebę 

uzupełnienia oświetlenia i taki sygnał ostatnio otrzymałem z Frankowa. Pan Burmistrz i ja 

otrzymaliśmy, widziałem po adresie mailowym, że Pan Burmistrz i ja dostaliśmy taki mail               

w sprawie oświetlenia, propozycji, prośby, wniosku doświetlenia fragmentu wjazdu do 

Świerczyny, przy ścieżce rowerowej, również we Frankowie. Otrzymałem sygnał                             

i rozmawiałem z Panem Tomaszem Szymańskim, obecnym na sesji i z Panem Radnym                      

z Wojnowic Zbigniewem Forszpaniakiem w sprawie planowanej inwestycji Kąty                             

– Maciejewo. Chodzi o kwestię przejścia dla pieszych. Myślę, że to też będzie przedmiotem              

i tematem naszych dalszych rozmów, rozważań, między innymi w tym sensie, co my możemy 

zrobić w tej sprawie. Często jednak te wnioski dotyczą miejsc, które nie są pod naszym 

zarządem. Brałem udział w posiedzeniach Komisji, w dalszej części obrad będą informacje                

z tych posiedzeń. Była jedna uroczystość w Szkole w Osiecznej, kilkoro z Państwa Radnych 

było obecnych na tej uroczystości. Uroczystość została zorganizowana z okazji 60-lecia 

nadania imienia Szkole Podstawowej w Osiecznej. Była to bardzo ładna uroczystość, 

gratuluję i dziękuję za zaproszenie w imieniu swoim i Radnych obecnych na tej uroczystości. 

Dziękuję. Proszę Państwa, jeśli są pytania do mnie, to można zadawać je teraz i także                    
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w punkcie wolne głosy i wnioski, informacje. Jeśli na ten moment nie ma pytań, to proponuję 

przejść do punktu 6. 

Ad. 6. Informacje stałych Komisji Rady o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Informacje stałych Komisji Rady o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. W podpunkcie 

a) mamy Komisję Rewizyjną. Pani Przewodnicząca Renata Helińska. Bardzo proszę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Renata Helińska: 

Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. Komisja 

Rewizyjna w okresie międzysesyjnym, tj. od 30 grudnia 2019 r. do 12 lutego 2020 r. 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 27 stycznia 2020 r. Tematem posiedzenia było 

opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok. Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym plan pracy został przekazany Radzie Miejskiej Gminy Osieczna i będzie 

przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Wolne głosy i wnioski na Komisji dotyczyły planu 

budowy żłobków w Kąkolewie i w Osiecznej, funkcjonowania Gminnego Zakładu 

Komunalnego Sp. z o.o. w Osiecznej, naprawy wyrwy na rynku w Osiecznej w miejscu 

łączenia drogi z kostki brukowej z drogą asfaltową i stanu pobocza przy drodze Łoniewo                 

– Osieczna. Dziękuję.   

Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Pani Przewodniczącej. Proszę Państwa następna Komisja czyli Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia. Proszę Panie Przewodniczący.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w okresie międzysesyjnym 

obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2020 r., na którym opracowała plan 

pracy Komisji na 2020 r. Plan pracy Komisji stanowi załącznik do projektu uchwały                     

w sprawie uchwalenia planu pracy stałych Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na           

2020 r., która będzie procedowana na dzisiejszym posiedzeniu Rady. W wolnych głosach                 

i wnioskach dyskutowano o obchodach 650-lecia nadania praw miejskich miastu Osieczna, 

wsparciu finansowym dla Hospicjum Domowego „Kolory” w Lesznie, realizacji programu 

udzielenia mieszkańcom dotacji celowej z budżetu Gminy Osieczna na wymianę źródła 

ciepła. Dziękuję. 

Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Pan Przewodniczący Jarosław Glapiak przedstawi                            

sprawozdanie Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak:   

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o posiedzeniach 

w okresie międzysesyjnym. Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

w okresie międzysesyjnym obradowała na jednym posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2020 r. Na 

posiedzeniu opracowano plan pracy Komisji na 2020 rok, który zgodnie za art. 21 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym przekazano Radzie Miejskiej Gminy Osieczna do 

uchwalenia. Wolne głosy i wnioski dotyczyły ujęcia drogi w Świerczynie, przy blokach,              

w harmonogramie przebudowy dróg oraz posprzątania pobocza drogi Osieczna – Trzebania. 

Dziękuję.    

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o posiedzeniach 

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Pan Przewodniczący Sebastian Łagoda Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Proszę Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Sebastian Łagoda:         

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 30 grudnia 2019 r. do 12 lutego 2020 r. obradowała na jednym 

posiedzeniu w dniu 12 lutego 2020 r. Tematem posiedzenia było opracowanie planu pracy 

Komisji na 2020 r. Wypełniając postanowienia art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 

Komisja przekazała plan pracy Radzie Miejskiej Gminy Osieczna celem uchwalenia. 

Dziękuję. 

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 6. 

Ad. 7. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 7 prosimy Pana Burmistrza o przedstawienie informacji z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Panie Burmistrzu proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo! W okresie międzysesyjnym, to jest 

od 19 grudnia do dzisiaj uczestniczyłem w posiedzeniach wspólnych Komisji Rady Miejskiej 

naszej Gminy, w spotkaniu w sprawie zagrożenia ASF-em zorganizowanym przez 

Powiatowego Lekarza Weterynarii. Spotkanie odbyło się w Komendzie Państwowej Straży 

Pożarnej w Lesznie, podpisaniu aktu notarialnego, na mocy którego nasza Gmina stała się 

właścicielem działek stanowiących drogę przy blokach w Świerczynie. Informuję, że z firmą 

LU-MAX Łukasz Masłowski z Leszna po rozstrzygnięciu przetargu nieograniczonego 

podpisałem umowę na przebudowę drogi gminnej w Kątach-Maciejewie. Droga ta będzie 

inwestycją zrealizowaną w ramach Programu Budowy Dróg Samorządowych. Realizacja 

budowy dróg dla rowerów w ramach zadania „Ograniczenie niskiej emisji na terenie 

Aglomeracji Leszczyńskiej” znajduje się w znacznym stopniu zaawansowania. Wykonawca 

zgodnie z harmonogramem w grudniu wykonał zakładany zakres prac i etap ten został 

finansowo rozliczony. W Świerczynie na podwórzu szkolnym odtworzona została 

nawierzchnia z trylinki betonowej po wykonaniu prac, które polegały na podłączeniu 

obiektów szkolnych do sieci kanalizacji sanitarnej. Natomiast w kąkolewskiej świetlicy 

zakończyliśmy remont pomieszczenia kuchni, wymieniono istniejące instalacje, 

zamontowano nowe urządzenia, położono nowe płytki ścienne i posadzkowe, odmalowana 

została pozostała powierzchnia ścian. Prace wykonali pracownicy naszego Urzędu. 

Ogłosiliśmy przetarg na dostawę wyrobów betonowych oraz na zakup paliwa w 2020 roku. 

Na ogłoszenie jednego i drugiego przetargu zgłosił się dla każdego z nich jeden oferent. Trwa 

aktualnie postępowanie poprzedzające podpisanie umów. Natomiast na konserwację 

oświetlenia ulicznego podpisaliśmy umowę na okres trzech miesięcy. Działanie takie jest 

podyktowane przepisami ustawy o zamówieniach publicznych. Na pozostałe dziewięć 

miesięcy umowa zostanie podpisania po przeprowadzeniu negocjacji z właścicielem sieci 

oświetleniowej, czyli z ENEOS-Oświetlenie. Postępowanie jest w toku. Zleciliśmy 

opracowanie map dla celów projektowych na wykonanie projektu budowlanego na 

przebudowę drogi w Świerczynie, którą przejęliśmy od Pana Starosty Leszczyńskiego.                    

W ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich aplikowana o dofinansowanie ulica 

Sosnowa w Kąkolewie otrzymała pomoc w wysokości 63,63% kosztów kwalifikowanych. 

Stosowną umowę podpiszę jutro w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu. W ramach 
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Programu Budowy Dróg Samorządowych akceptację na realizację dofinansowania uzyskał 

wniosek dotyczący przebudowy drogi gminnej Ziemnice - Górka. Aktualnie lista                          

z zaakceptowanymi wnioskami czeka na podpis Pana Premiera. W przypadku pozytywnego 

zakończenia postępowania zostanie podpisana umowa, która to określi wielkość 

dofinansowania. Pozytywnie zostały ocenione wnioski o dofinansowanie planowanej budowy 

dwóch żłobków w Kąkolewie i Osiecznej, które będą realizowane w oparciu o program 

„Maluch+”. Jesteśmy w posiadaniu promesy gwarantującej otrzymanie środków w wysokości 

1.056.000,00 zł łącznie na obydwa te zadania. Nadto w ramach WRPO na lata 2014-2020 

nasza Gmina otrzymała dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Społecznego na realizację 

zadania pn. „Utworzenie miejsc opieki nad dziećmi do lat 3”. Wysokość otrzymanego 

dofinansowania w tym zakresie wyniesie powyżej 1.500.000,00 zł. Gmina otrzymała 

pozwolenie na rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej przy ul. Śmigielskiej w Osiecznej oraz 

na budowę drogi wewnętrznej, także w Osiecznej. Wykonaliśmy wycinkę pielęgnacyjną 

drzew na terenie letniska i drodze gminnej z Łoniewa do Grodziska. Opracowana została 

koncepcja budowy ścieżki pieszo-rowerowej z Osiecznej do Kątów. Na zakończenie okresu 

świątecznego zdemontowaliśmy okolicznościowe oświetlenie. Na bieżąco spotykam się                    

z kadrą kierowniczą naszego Urzędu. Przygotowane projekty uchwał będą procedowane przez 

Wysoką Radę. Chciałbym, jeżeli Państwo pozwolą dopowiedzieć jeszcze kilka słów do tej 

pisemnie przekazanej Państwu Radnym informacji. Pierwszy temat, to jest 650 lat Osiecznej. 

Chciałbym w kilku zdaniach przekazać Państwu informację o tych pomysłach, propozycjach 

dotyczących obchodów tego ważnego jubileuszu. Pierwsze działanie, ono się już zakończyło, 

to jest logo tego jubileuszu. Chciałbym Państwu zaprezentować jak miałoby wyglądać. To 

logo będzie w tym roku w sposób trwały funkcjonować we wszystkich miejscach, podczas 

wydarzeń związanych z naszym wyjątkowym jubileuszem czyli strony internetowe, 

rollbanery, materiały, najróżniejsze wydarzenia. To wszystko chcielibyśmy oznaczać                         

i opisywać tymże logo. Po kolejne, już o tym wiemy bo jest to wpisane w budżecie myślę, że 

takim znaczącym wydarzeniem, chciałbym żeby tak było, będzie wybudowanie w ramach 

tego zadania oczekiwanej wieży widokowej ze ścieżką edukacyjną. Wprawdzie terytorialnie 

nie mieści się ona w granicach naszego miasta ale myślę, że Gmina i miasto to jedno, stąd 

mam nadzieję, że będziemy w krótkim czasie ogłaszać przetarg na jej budowę. Po kolejne 

myślę, że dobrym, tak proponuję, dobrym działaniem byłoby zrewitalizowanie skwerku, który 

znajduje się przy ul. Okulickiego. Jest tam kilka czy kilkanaście drzew, trochę miejsca na to 

żeby pewne elementy tego miejsca uporządkować, pobudować infrastrukturę, która też, w co 

wierzę, przypominałaby symbolicznie ten czas roku 2020. Planujemy i zaproponujemy 

Państwu Radnym i Państwu Sołtysom rozmowę dotyczącą myślę, że ważnego elementu 

naszej Gminy, w sensie przekazu, tzn. wprowadzenie do obiegu flagi naszej Gminy. Około   

14 listopada planujemy główne uroczystości związane z tym jubileuszem. Mówię w okolicach                          

11 listopada dlatego, że mamy taki pomysł związany z zaproszeniem orkiestry 

reprezentacyjnej naszych sił wojskowych. Jak wiemy najlepsze orkiestry 11 listopada raczej 

już mają, jak nie na kilkanaście to na kilka lat zajęte terminy ale być może kilka dni wcześniej 

lub później udałoby się taki zespół zaprosić. Natomiast kwestia wpisania w tę uroczystość,                 

w obchody wydarzeń związana z prelekcją czy z innymi elementami, to jest rzecz do rozmów, 

postanowień i dyskusji. Zamierzamy też zaproponować Państwu, naszym mieszkańcom film, 

który byłby podsumowaniem działań, które miały miejsce w roku jubileuszowym                            

w Osiecznej. Już wstępnie rozmawialiśmy z firmą, która będzie krok po kroku 

przygotowywać taki materiał, żeby można było w sposób wizualny takie kilkuminutowe 

wydarzenie zaprezentować. Oprócz innych wydarzeń sądzę, że dobrą propozycją byłaby 

wystawa fotograficzna pokazująca Osieczną wczoraj czy jeszcze dawniej i tych samych 

miejsc aktualnie. Zaprezentujemy Państwu teraz jedno takie porównanie. Daję znawcom pod 

ogląd to zdjęcie i chciałbym, żeby kilkanaście a może kilkadziesiąt takich form 
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fotograficznych w sposób trwały, jako stałe ekspozycje funkcjonowały w naszym Urzędzie,              

w Centrum Kultury i Biblioteki. Myślę, że szkoły i przedszkola z takiej propozycji również 

skorzystałyby, taką mam nadzieję. Planujemy logo, które przed chwilą Państwo zobaczyliście 

i proponujemy, aby takim trwałym elementem eksponowanym, chociażby na trasach 

komunikacyjnych naszej Gminy, a zwłaszcza Osiecznej przy wjeździe i wyjeździe do miasta 

czyli wzdłuż drogi 432 były posadowione banery z tym logo i być może jeszcze z jakimś 

element fotograficznym. Na znakach dotyczących ulic, dróg wjazdowych do Osiecznej czy 

też w drugą stronę przejeżdżających również proponujemy zainstalować logo ale w mniejszej 

formule. Oprócz tych kilku wydarzeń, które Państwu przedłożyłem proponujemy cykl, jeżeli 

pozwolicie nie będę tego uszczegóławiał, wydarzeń kulturalnych, naukowych związanych                 

z tymże jubileuszem, konkursy, wystawy i prelekcje. Jest też taki zamysł, póki co dopiero 

rodzący się, wydania książki czy może raczej broszury okolicznościowej dotyczącej tego 

wyjątkowego jubileuszu, który w tym roku będzie miało nasze miasto. Chcę jeszcze Państwu 

powiedzieć o jeszcze dwóch czy trzech tematach. Od 22 lutego rozpoczynamy cykl turniejów 

piłkarskich adresowanych do najmłodszych naszych mieszkańców, rozpoczynając od 

przedszkoli poprzez szkoły podstawowe. Moim zdaniem turnieje te cieszą się dobrym 

zainteresowaniem. W ubiegłym roku w tych turniejach wzięło udział powyżej 500 młodych 

sportowców. Realizujemy program doświetlania przejść dla pieszych. Na oznakowanych 

przejściach dla pieszych, na ulicach i drogach, które znajdują się w miejscowościach naszej 

Gminy naliczyliśmy 26 takich miejsc. Mówię o tych miejscach, które póki co nie mają 

oświetlenia a niektóre z tych, które są wzdłuż ulic już są odpowiednio oświetlone. Trwa nabór 

na stanowisko do księgowości w naszym Urzędzie. Zbliżamy się do finału oznakowania 

grobów powstańców wielkopolskich. Niestety muszę z przykrością powiedzieć, że spotykamy 

się z aktami nieposzanowania naszego majątku czyli wandalizmu. Dobrze, że są to 

pojedyncze przypadki. Ostatnie tego typu zdarzenia dotyczyły tabliczek, które pozwalają na 

podróż po obiektach i to dotyczy klasztoru w Osiecznej, podobnej tablicy Jeziora 

grodziskiego i również pałacu w Kąkolewie. W tych miejscach te tabliczki zostały 

uszkodzone, zniszczone i należało wykonać nowe. Mam nadzieję, że będą już w sposób 

trwały do dyspozycji tych, którzy zechcą z nich skorzystać. Na koniec chciałbym powiedzieć 

o tym, że odszedł od nas świętej pamięci Jan Klak, mieszkaniec Ziemnic, mieszkaniec naszej 

Gminy. Pamiętać Go będziemy przede wszystkim z tego powodu, że oprócz tego, że był 

dobrym człowiekiem, to zarówno dla nas jako mieszkańców, którzy kiedyś potrzebowaliśmy 

Jego pomocy, żeby pobudować instalację, sieć elektryczną tak i z perspektywy naszej Gminy 

firma Pana Jana Klaka zrealizowała wiele tego typu inwestycji. Jako właściciel firmy śp. Jan 

Klak pozostanie z nami w pamięci na zawsze. Dziękuję.  

Informacja Burmistrza Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik          

nr 8 do niniejszego protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Czy są pytania do sprawozdania Pana Burmistrza? Dobrze, jeśli 

ktoś zechce wrócić do tej części sprawozdawczej, to proponuję w wolnych głosach                           

i wnioskach, w dalszej części dzisiejszej sesji. 

Ad. 8. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa rozpoczynamy punkt 8. Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić 

interpelację? Nie widzę. Dziękuję. 

Ad. 9. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli nie ma interpelacji to w punkcie 9 chciałbym zapytać, kto z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić zapytanie? Nie widzę. Proszę Państwa ja mam dwa zapytania. Od razu przepraszam 

tych, których będę nudził, bo wracam do sprawy, która już była tematem mojego zapytania. 
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Jednak w mojej ocenie odpowiedzi, które uzyskałem od Pana Burmistrza na dwa zapytania, 

może to moja wina, że nie umiem do końca jasno, uczę się dopiero, sformułować tych 

zapytań, w każdym razie w mojej ocenie jedna odpowiedź jest nie do końca na temat,               

a druga jest niepełna. W związku z czym proszę o chwilę uwagi i zrozumienia, że jeśli 

zacząłem o coś pytać, to chcę być konsekwentny, żeby uzyskać odpowiedź, która w moim 

przekonaniu będzie wyczerpywała znamiona odpowiedzi na pytania, które złożyłem. 

Pierwsze pytanie dotyczy następującej kwestii, materia jest Państwu znana. Coraz więcej 

samorządów w Polsce decyduje się na działania, które podnoszą poziom transparentności 

swoich decyzji, szczególnie tych rodzących skutki po stronie przychodów i wydatków.                 

W ostatnich miesiącach próbowałem namówić Pana Burmistrza do podjęcia takich działań 

wskazując przykładowe rozwiązania zastosowane już w innych samorządach. Odpowiedź na 

pytanie, które skierowałem do Pana Burmistrza właśnie w tej sprawie jest moim zdaniem 

odpowiedzią nie do końca na temat. Dlatego pozwalam sobie na ponowne zapytanie                         

w przedmiotowej sprawie uściślając jego treść. Po pierwsze. Pytam wprost. Dlaczego nie chce 

Pan Burmistrz, żeby nasza Gmina przedstawiała gminny budżet w postaci zastosowanej 

chociażby przez Rawicz czy Śmigiel (rawicz.budzetyjst.pl; smigiel.budzetyjst.pl)? Jest to                

w moim przekonaniu prosty, przejrzysty, przystępny sposób przedstawiania mieszkańcom 

konstrukcji budżetu, wskazujący również na niebagatelną rolę podatków płaconych przez 

mieszkańców w tworzeniu budżetu. Drugie pytanie. Dlaczego nie chce Pan Burmistrz 

publikować rejestru zawieranych przez Urząd umów cywilnych i faktur zakupów 

dokonywanych przez nasz Samorząd? Publikacja tych danych, moim zdaniem, jak to robi 

wiele samorządów, pozwoliłaby utwierdzić przekonanie mieszkańców o racjonalnym, 

rozważnym i sprawiedliwym sposobie wydawania i gospodarowania publicznymi środkami 

przez Samorząd naszej Gminy. Ja już o to pytałem i otrzymałem odpowiedź, że nasza Gmina 

gospodaruje pieniędzmi w sposób przewidziany i wymagany prawem. Ja nie zarzucałem, że 

nasza Gmina robi to niezgodnie z przepisami, tylko próbowałem namówić Pana Burmistrza, 

żebyśmy jeszcze jaśniej, jeszcze dalej, jeszcze bardziej transparentnie, jeszcze bardziej 

przejrzyście, tak jak inne samorządy potrafią to zrobić, pokazywali konstrukcję budżetu. Ani 

przez chwilę nie wątpiłem, że nasza Gmina robi to nie tak jak powinna, w tym sensie, że 

niezgodnie z prawem. Chciałem namówić Pana Burmistrza do tego, żebyśmy próbowali 

zrobić krok dalej w sprawie transparentności i przejrzystości finansów publicznych. W tym 

samym duchu chciałbym złożyć drugie zapytanie. W związku z uzyskaną odpowiedzią od 

Pana Burmistrza na moje zapytanie dotyczące dodatków funkcyjnych przysługujących 

osobom sprawującym kierownicze stanowiska w oświacie, w naszej Gminie. W związku                       

z tym proszę o udzielenie informacji, z której bezspornie będzie wynikać, na jakim 

stanowisku przysługiwał, w jakiej wysokości dodatek funkcyjny przed ostatnią nowelą 

uchwały Rady Miejskiej i jaki przysługuje dodatek tym osobom, tj. dyrektorom i zastępcom 

na dzień 12 lutego br. Proszę też o informację, jaka kwota stanowiła sumę tych dodatków 

przed nowelizacją przedmiotowej uchwały, a jaką stanowi to kwotę na dzień 12 lutego br. 

Tłumaczę od razu dlaczego dopytuję, ano dlatego, że z odpowiedzi Pana Burmistrza, która 

jest na temat ale nie w pełnym zakresie, z odpowiedzi nie wynikało, ile nas te dodatki 

kosztują. Był tylko pokazany zakres, że wydatki wynoszą od kwoty do kwoty i tak samo po 

noweli. Ja wyrażając swój pogląd na ten temat od samego początku zgłaszałem wątpliwości, 

takie moje prawo, czy to jest dobry czas na podwyższanie dodatków funkcyjnych, itd. Będzie 

się nam łatwiej myślę rozmawiało czy mi wydawało opinię, jeśli będę wiedział, jakie to rodzi 

skutki finansowe. Z tej odpowiedzi, którą otrzymałem wcześniej, takiej informacji nie 

uzyskałem. To są moje dwa zapytania. Zapytań miałbym więcej ale myślę, że wolne głosy                 

i wnioski są też dobrą okazją, nie chcę zagadywać tematu ale mam nadzieję, że dzisiaj                     

w wolnych głosach i wnioskach Panie Burmistrzu porozmawiamy o gospodarce ściekowej. Ja 

na komisjach zgłaszałem takie pytania. Mówię o tym bo nie mam tego przygotowanego na 
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piśmie. Mamy prawie połowę lutego, nikt z nas chyba nie dostał jeszcze faktur za ścieki. 

Wiemy, że taryfa jest, mówiliśmy o tym na komisjach, taryfa jest 5 zł. Wiemy z odpowiedzi, 

którą dostałem na zapytanie, że taryfy, które przesłano do zatwierdzenia kształtują się na 

poziomie ponad 14 zł. Pytanie jest, co z różnicą i jaki jest na to pomysł Pana Burmistrza                       

i Spółki? Mam nadzieję, że będzie okazja do tego, żebyśmy dzisiaj porozmawiali na ten temat 

w punkcie wolne głosy i wnioski. To są moje dwa zapytania.  

Zapytania Pana Przewodniczącego Rady Romana Lewickiego stanowią załączniki nr 9 i 10 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozumiem, że nikt więcej nie chce złożyć zapytania. Jeśli nie, to spróbujmy zrealizować 

punkt 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Osieczna na rok szkolny 2019/2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Osieczna na 

rok szkolny 2019/2020. Jak rozumiem to jest uchwała, która wraca do Rady, tak? Czy             

Panowie Burmistrzowie lub Pan Sekretarz udzieli nam informacji, dlaczego powtórnie 

zajmujemy się tą uchwałą?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Sekretarz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Sekretarz. Proszę. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Uchwała została uchylona przez Pana Wojewodę z uwagi na to, że nie była opublikowana.              

W międzyczasie pojawiły się rozstrzygnięcia nadzorcze Pana Wojewody. W czasie gdy 

przygotowywaliśmy projekt uchwały nie było jeszcze rozstrzygnięć dotyczących obowiązku 

publikacji. W chwili, gdy uchwała została podjęta, Wojewoda doprecyzował swoje 

stanowisko uznając, że uchwała w tej sprawie podlega publikacji. W związku z tym musimy 

powtórzyć procedurę podjęcia uchwały w tej sprawie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dobrze i to jest jedyny powód, że ta uchwała wraca na nasze obrady. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pan Radny Skowronek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

W takim razie chciałbym zadać pytanie Panu Sekretarzowi. Czy Pan Radca Prawny za 

pierwszym razem zaopiniował pozytywnie te dwie uchwały, które będziemy dzisiaj 

podejmować po raz drugi? Dziękuję. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję za odpowiedź.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dobrze. Proszę Państwa czy są pytania? Nie ma. Na druku 107 mamy projekt uchwały                     

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Osieczna na rok szkolny 

2019/2020. Mamy treść projektu uchwały, jeśli dla nas jest wszystko zrozumiałe, to 

chciałbym zaproponować rozpoczęcie procedury głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem tego projektu w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę i odpowiedni 

przycisk przycisnąć. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę Państwa uchwała 
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została podjęta jednomyślnie 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, 

Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, 

Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak 

Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), nikt się nie 

wstrzymał i nikt nie był „przeciw”. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Osieczna na rok szkolny 2019/2020 stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Uchwała nr XV.107.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Osieczna na rok szkolny 2019/2020 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. Mamy projekt uchwały, który został nam przesłany   

w odpowiednim terminie. W związku z tym zapytam, czy są pytania ze strony Państwa 

Radnych do projektu? Jeśli nie ma pytań rozpocznijmy procedurę głosowania. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały proszę podnieść rękę                        

i odpowiedni przycisk przycisnąć. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Uchwała 

została podjęta jednomyślnie, 15 głosów „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, 

Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, 

Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak 

Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), „przeciw” 0, 

„wstrzymujących się” 0.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu.   

Uchwała nr XV.108.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie  

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 11. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru zmiany siedziby oddziału przedszkolnego 

w Kątach Przedszkola Samorządowego w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 12 mamy podjęcie uchwały w sprawie zamiaru zmiany siedziby oddziału 

przedszkolnego w Kątach Przedszkola Samorządowego w Osiecznej. Temat nam znany, 

przedyskutowany, przedstawiony przez Pana Burmistrza. W związku z tym zapytam, czy są 

ze strony Państwa Radnych jeszcze pytania do treści tego projektu? Mamy uzasadnienie. Jeśli 

nie ma pytań, to rozpocznijmy procedurę głosowania. Kto z Państwa Radnych jest „za” 

przyjęciem proponowanej uchwały w takim kształcie proszę podnieść rękę i odpowiedni 

przycisk przycisnąć Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 

następującym stosunkiem głosów: 15 głosów „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak 

Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg 

Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak 
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Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), „przeciw” 0, 

„wstrzymujących się” 0. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru zmiany 

siedziby oddziału przedszkolnego w Kątach Przedszkola Samorządowego w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XV.109.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

zamiaru zmiany siedziby oddziału przedszkolnego w Kątach Przedszkola Samorządowego             

w Osiecznej stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W punkcie 13 mamy coroczny obowiązek przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Chciałbym zaryzykować 

stwierdzenie, że jest to materia Państwu znana, przedyskutowana, bo wspólnie ułożyliśmy 

projekty tych planów. W związku z czym ograniczę się tylko do pytania, czy są jeszcze 

uwagi? Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja chciałbym się odnieść do § 85 ust. 1 Statutu Gminy. Brzmi on następująco. Komisja 

Rewizyjna przedkłada Radzie do zatwierdzenia plan pracy w terminie do dnia 31 stycznia 

każdego roku. Czy naszą Komisję Rewizyjną obowiązuje ten termin, czy nie?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Od Pana Radnego wiem, jaki jest zapis Statutu. Teraz o zdanie zapytam Pana Radcę.   

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Moim zdaniem ten termin został dochowany, dlatego że projekt tego planu został przedłożony 

Radzie na ręce Pana Przewodniczącego w dniu posiedzenia Komisji lub w dniu następnym, 

czyli było to jeszcze w styczniu. Natomiast wchodzi pod obrady dzisiaj. Taką informację 

dostałem, że w styczniu było posiedzenie Komisji i plan został przyjęty i przekazany Radzie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Posiedzenie Komisji ale o jakiej Komisji Pan mówi? 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 
O Rewizyjnej.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja nie należę do Komisji Rewizyjnej i tą informację dostałem dopiero 4 lutego. 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 
Liczy się data przekazania materiałów Przewodniczącemu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Proszę? 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 
Liczy się data przekazania materiałów Przewodniczącemu, to jest ta data, a Przewodniczący 

przekazuje Państwu Radnym. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Panie Mecenasie tu jest wyraźnie napisane. Przedkłada Radzie czyli całej Radzie rozumiem,         

a nie tylko Przewodniczącemu. 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Materiały są przedłożone Radzie dopiero na sesji z dniem dzisiejszym. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Twierdzę, że termin nie został zachowany.  
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Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 
Moim zdaniem został zachowany, dlatego że Przewodniczący otrzymał materiały, a termin 

zwołania sesji jest kwestią, która zależy od Przewodniczącego. Termin zwołania sesji został 

wyznaczony na dzisiaj. W styczniu nie było sesji więc trudno było dochować tego terminu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Komisja była w styczniu, tak. 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Tak, 27 stycznia. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powtarzam jeszcze raz, Rada nie otrzymała planu w określonym terminie. Dziękuję.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli gdzieś był mój błąd, bo może to był mój błąd i niedopatrzenie, że nie przypilnowałem, 

żeby Radni otrzymali projekt planu pracy jednej z Komisji, w tym przypadku Komisji 

Rewizyjnej, niestety czasu nie cofnę, mam nadzieję, że ta przewina, jeśli była moja, że ona 

nie wpłynęła na to, jak przychodzi nam procedować. Mogę tylko obiecać, że jeśli będę 

Przewodniczącym Rady za rok, to przypilnuję tego terminu, żeby do końca stycznia wszyscy 

Państwo Radni otrzymali plan pracy Komisji Rewizyjnej.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja nie określam czyjejś winy, tylko chcę podkreślić, że w ubiegłym roku miała miejsce taka 

sama sytuacja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Doceniam. Jeśli w poprzednim roku popełniliśmy ten sam błąd, to tym bardziej poczuwam się 

do winy. Proszę mnie przypilnować albo przyszłego przewodniczącego, żeby dokonać tego 

do końca stycznia, żebyśmy nie mieli wątpliwości, że działamy w zgodzie z zapisami Statutu.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:  

Jeżeli sesja byłaby w styczniu, to wszystko byłoby tak, jak powinno być. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:  

Ale nie było sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Sekretarz. Proszę. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:   

To jest kwestia interpretacji zapisu „przedkłada Radzie”. Projekt został przedłożony Radzie. 

Natomiast Pan Radny odczytuje to w taki sposób, że wszyscy Radni powinni otrzymać plan. 

Nasze stanowisko jest takie, że plan pracy Komisji Rewizyjnej został przedłożony Radzie              

w terminie. Natomiast kolejną kwestią jest przesłanie projektów uchwał w terminie 7 dni 

przed posiedzeniem, które zostało zwołane na dzień dzisiejszy. Stoimy na stanowisku, że 

terminy zostały dochowane. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeszcze chciałbym się odnieść do tej kwestii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Po to chyba został stworzony Statut Gminy Osieczna, żeby go przestrzegać. Ja mówię                    

o przestrzeganiu. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:   

Panie Radny, przestrzegamy zapisów Statutu. 
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jakoś nie widzę. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa, sporów interpretacyjnych na temat obowiązywania w Polsce prawa jest tak 

wiele, że proszę nie idźmy tą drogą. Ja przyjmuję do wiadomości uwagi Pana Radnego i tak 

jak mówię, jeśli Pan się zgodzi Panie Radny, to zostańmy przy tej różnicy interpretacyjnej.              

Na przyszłość zrobimy wszystko, aby Rada Miejska Gminy Osieczna i jej Przewodniczący 

przypilnowali, żeby nie było wątpliwości i do końca stycznia Rada otrzyma plan pracy 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zgadzam się na taką propozycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję i w ten sposób, jeśli nie ma więcej pytań dotyczących projektu tej uchwały, to 

chciałbym poddać go pod głosowanie, czyli projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów 

pracy komisji. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa jest za przyjęciem tej uchwały                 

w takim kształcie proszę podnieść rękę? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 15 głosów „za” 

(Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, 

Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, 

Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek 

Przemysław, Skrzypek Robert), 0 „przeciw”,  0 „wstrzymujących się”. Przyjęliśmy plan pracy 

Komisji na 2020 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XV.110.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa w punkcie 14 mamy podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej, druk nr 111 i mamy autopoprawki Pana Burmistrza. W związku z tym 

przyjmujemy procedurę zwyczajowo stosowaną, czyli najpierw Pan Burmistrz przedstawi 

autopoprawki, potem poddamy je pod głosowanie i w zależności od werdyktu głosowania 

będziemy dalej tę uchwałę procedować. Proszę Panie Burmistrzu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:    

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chciałbym, żeby te propozycje i uzasadnienie 

do projektu uchwały przedłożyła Zastępca Skarbnika Pani Bogna Kaźmierczak. Zanim jednak 

to nastąpi, jeżeli Państwo Radni pozwolą, to proszę, żeby Pani Skarbnik przeczytała uchwałę 

RIO na temat prawidłowości planowanej kwoty długu naszej Gminy, którą otrzymaliśmy          

5 lutego. Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przepraszam za przejęzyczenie w nazwisku Pani Skarbnik. Oddajemy głos Pani Skarbnik. 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Pozwolą Państwo, że przedstawię uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 stycznia 2020 r., która wpłynęła do Urzędu 5 lutego              

w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Osieczna. 

Działając na podstawie odpowiednich przepisów Regionalna Izba Obrachunkowa w składzie 

Przewodnicząca Danuta Szczepańska, członkowie Zdzisław Drost i Beata Rodewald                       

-Łaszkowska wyraża w oparciu o przyjęte przez Gminę Osieczna: Wieloletnią Prognozę 
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Finansową na lata 2020-2028 i uchwałę budżetową na 2020 rok opinię pozytywną z uwagą             

o prawidłowości planowanej kwoty długu wynikającej z planowanych i zaciągniętych 

zobowiązaniach Jednostki. Uzasadnienie. W dniu 30 grudnia 2019 r. Rada Miejska Gminy 

Osieczna podjęła uchwały: nr XIV.99.2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osieczna na lata 2020-2028 oraz nr XIV.100.2019 w sprawie uchwały budżetowej na 

2020 rok. Prognoza kwoty długu sporządzona jest na okres, na który zaciągnięto oraz planuje 

się zaciągnąć zobowiązania. Prognoza, oprócz kwoty długu, wskazuje także: w latach 2020               

-2028 relacje, o których mowa w art. 242 i 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych oraz sposób finansowania spłaty długów. Na podstawie analizy wyżej 

wskazanych uchwał Rady oraz sprawozdań Rb-Z sporządzonych według stanu na dzień                   

31 grudnia 2018 r. i 30 września 2019 r., Skład Orzekający ustalił, co następuje. Budżet roku 

2020 i Wieloletnia Prognoza Finansowa wykazują zgodność w zakresie wyniku budżetu                 

i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu, co jest wymagane przepisem 

art. 229 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. W każdym roku objętym 

prognozą planowana kwota wydatków bieżących jest niższa od planowanej kwoty dochodów 

bieżących, co jest wymagane przepisem art. 242 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych. Planowana kwota długu na dzień 31 grudnia 2020 r. wynosi 10.497.566,36 zł. 

Przyjęty w prognozie kwoty długu sposób sfinansowania długu jest prawnie dopuszczalny.    

W latach 2020-2028 w sytuacji osiągnięcia w poszczególnych latach zakładanych wielkości 

budżetowych nie zostanie przekroczona relacja, o której mowa w art. 243 ustawy z dnia                

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, co obrazuje tabela. I odpowiednio teraz 

przeczytam. Rok 2020 planowany wskaźnik 5,84, maksymalny wskaźnik spłaty zobowiązań       

– 27,07. W 2021 – 6,02, maksymalny wskaźnik spłaty zobowiązań – 24,06. Rok 2022 – 5,69, 

maksymalny wskaźnik 20,59. W roku 2023 planowany wskaźnik 5,71, maksymalny wskaźnik 

20,72%. W roku 2024 – 4,04 i maksymalny wskaźnik 20,86. W roku 2025 – 2,99 i 20,99.             

W roku 2026 – 2,91, maksymalnie 20,76. W roku 2027 – 2,84, maksymalny wskaźnik 20,97   

i w roku 2028 planowany wskaźnik 2,62, maksymalny wskaźnik 20,91%. Analiza załącznika 

nr 1 „Przepływy finansowe” do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy wykazała, że Jednostka zastosowała w latach 2020 do 2028 wyłączenia            

w zakresie ustawowych wyłączeń z limitu spłaty zobowiązań, o których mowa w art. 243 

ustawy w poz. 2.1.3.1, tj. „odsetki i dyskonto” podlegające wyłączeniu limitu spłaty 

zobowiązań, o którym mowa w art. 243 ustawy, w terminie nie dłuższym niż 90 dni po 

zakończeniu programu, projektu lub zadania i otrzymania refundacji z tych środków bez 

odsetek i dyskonta od zobowiązania wpłat krajowych w kwotach: 2020 – 440.000 zł, 2021                 

– 299.100 zł, 2022 rok – 245.100 zł, 2023 rok – 188.400 zł, 2024 – 140.600 zł, 2025                       

– 106.000 zł, 2026 – 76.200 zł, 2027 – 46.200 zł i 2028 – 16.400 zł. W danych archiwalnych 

w tej pozycji wykazano wyłączenia z tego tytułu w roku 2019 w kwocie 596.000 zł, w roku 

2018 w kwocie 215.365,72 zł oraz w roku 2017 w kwocie 54.390,72 zł. Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy na lata 2019-2028 nie wykazuje wyłączenia w poz. 2.1.3.1.1 tj. „odsetki               

i dyskonto” podlegające wyłączeniu z limitu spłaty zobowiązań, o którym mowa w art. 243 

ustawy, w terminie nie dłuższym niż 90 dni po zakończeniu programu, projektu lub zadania              

i otrzymaniu refundacji z tych środków bez odsetek i dyskonta od zobowiązań na wkład 

krajowy według wzoru Wieloletniej Prognozy Finansowej mającym zastosowanie do WPF do 

roku 2019 rozporządzenie Ministra Finansów z dnia 10 stycznia 2013 r. w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej jednostki samorządu terytorialnego. W objaśnieniach 

przyjętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej wartości nie informują o uprawnieniach do 

zastosowania wyłączenia z limitu spłaty zobowiązań, o których mowa w art. 243 ustawy                 

o finansach publicznych, co narusza przepisy art. 226 ust. 2a w związku z art. 226 ust. 1 i art. 

243 ustawy o finansach publicznych. W tym zakresie Skład Orzekający czyni uwagę. Biorąc 
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powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowiono jak w sentencji. Podpisano 

Przewodnicząca Składu Orzekającego Danuta Szczepańska. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. I teraz uchwała. 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przedstawię Państwu autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały                    

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok. Punkt pierwszy. W treści 

uzasadnienia do projektu uchwały proponowane zmiany polegają na zmianie nazwy zadania 
w punkcie 2 e z nazwy „Gminny Żłobek w Kąkolewie przy ul. Krzywińskiej w Kąkolewie” na 

„Gminny Żłobek w Kąkolewie”, z nazwy „Gminny Żłobek w Osiecznej przy ul. Krzywińskiej”                     

na „Gminy Żłobek w Osiecznej”, w punkcie 3 b z nazwy „Gminny Żłobek w Kąkolewie przy                      

ul. Krzywińskiej w Kąkolewie” na „Gminny Żłobek w Kąkolewie” i z nazwy „Gminny Żłobek                  

w Osiecznej przy ul. Krzywińskiej” na „Gminy Żłobek w Osiecznej”. I punkt drugi. Zmiany                      

w załączniku nr 3 do projektu uchwały, to są zmiany w załączniku dotyczącym wydatków 

majątkowych Gminy Osieczna i tam proponowane zmiany polegają również na zmianie w treści 

nazwy zadania w dziale 855, rozdziale 85505, paragraf 6050 z nazwy „Gminny Żłobek w Kąkolewie 

przy ul. Krzywińskiej w Kąkolewie” na „Gminny Żłobek w Kąkolewie” i „Gminny Żłobek                       

w Osiecznej przy ul. Krzywińskiej” na „Gminy Żłobek w Osiecznej”. Dziękuję. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2020 rok stanowią załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Proszę Państwa przedstawione autopoprawki chciałbym poddać pod głosowanie. 

Rozpoczynam procedurę głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

autopoprawek zgłoszonych przez Pana Burmistrza, kto jest „za” proszę podnieść rękę, 

odpowiedni przycisk przycisnąć (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak 

Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak 

Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, 

Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję. Przyjęliśmy autopoprawki. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia autopoprawki Burmistrza Gminy 

Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2020 rok stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W związku z przyjętą autopoprawką musimy przygotować nowy projekt uchwały i dlatego 

ogłaszam 3 minuty przerwy. 

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Wznawiam obrady XV sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Proszę Państwa mamy 

naniesione autopoprawki do projektu uchwały w punkcie 14. Mamy przed sobą druk nr 111, 

tj. projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok               

i prosimy Panią Skarbnik o wprowadzenie w treść tego projektu. Proszę. 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przygotowane zmiany w uchwale budżetowej dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków            

o kwotę 584.375,00 zł. Po stronie dochodów zmniejszono plan dotyczący dotacji o kwotę 

717.794,00 zł, ponieważ dofinansowanie wpłynęło 30 grudnia 2019 r. Zwiększono natomiast 

o kwotę 1.302.169,00 zł planowany wpływ dofinansowania zewnętrznego na zadanie pn. 

„Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Świerczyna-Grodzisko-Łoniewo wraz                   

z przebudową i rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”. Po stronie wydatków 

proponuje się następujące zmiany. Zmniejszenie planu na następujących zadaniach: 
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„Przebudowa drogi w miejscowości Kąty-Maciejewo – odcinek od drogi wojewódzkiej nr 

432 – Kąty-Maciejewo o kwotę 334.679,00 zł, „Budowa żłobków w Kąkolewie i Osiecznej” 

o kwotę 200.000,00 zł. Wprowadzenie zadań: „Przebudowa drogi gminnej 712931P                      

w miejscowości Ziemnice – odcinek od drogi powiatowej 8783P do skrzyżowania z drogą 

gminną 712930P” w kwocie 180.000,00 zł, „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Kąkolewo – ul. Sosnowa” w kwocie 195.054,00 zł, „Gminny Żłobek w Kąkolewie” w kwocie 

292.000,00 zł, „Gminny Żłobek w Osiecznej” w kwocie 292.000,00 zł, „Rozbudowa sieci 

wodno-kanalizacyjnej na terenie miasta Osieczna w kwocie 40.000,00 zł. Pozostałe 

zwiększenie wydatków oraz zmiany pomiędzy podziałkami klasyfikacji budżetowej dotyczą 

wydatków na bieżące funkcjonowanie. W Wieloletniej Prognozie propozycja aktualizacji 

załącznika nr 1 dotyczącego prognozy o zmiany wprowadzone do 12 lutego br. oraz 

wynikające z tego projektu uchwały. Natomiast w załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć”             

w celu zapewnienia środków własnych przed podpisaniem umowy wprowadzono zadanie pn.: 

”Utworzenie miejsc opieki nad dziećmi do lat 3 w Gminie Osieczna” oraz uaktualniono kwotę 

nakładów w zadaniu pn.: „Przebudowa drogi w miejscowości Kąty-Maciejewo – odcinek od 

drogi wojewódzkiej nr 432 – Kąty-Maciejewo”. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Proszę Państwa pytania do projektu uchwały? Próbuję sobie poukładać informacje, 

jeśli chodzi o kwestię budowy żłobków. Tak na skróty, jeśli się będę mylił, to proszę 

natychmiast mnie poprawić. Panie Burmistrzu, jeśli chodzi o środki zewnętrzne to z tego co 

dzisiaj mamy przedstawione wynika, że mamy promesę na około 1.050.000,00 zł i jeszcze 

1.500.000,00, czyli mamy około 2.500.000,00 zł deklarowanego, w sensie zapewnionego 

dofinansowania zewnętrznego. Jak to się ma Pana zdaniem do całkowitego kosztu budowy 

dwóch żłobków? I jak mamy rozumieć przedstawione dzisiaj kwoty dwa razy po 292.000,00 

zł? Czy to jest nasz wkład własny? Przepraszam, jeśli to jest infantylne pytanie ale wolę mieć 

to wyjaśnione. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pani Skarbnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę. 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

W budżecie musieliśmy zabezpieczyć na każdą budowę żłobka 132.000,00 zł, czyli 

zabezpieczenie w budżecie przed podpisaniem umowy. Natomiast pozostała kwota to jest 

dodatkowy wkład własny.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Całkowity koszt budowy jednego żłobka, mówimy o dwóch ale skoncentruję się na jednym 

ponieważ one mają tyle samo kosztować, to jest ponad 600.000,00 zł. Mamy 528.000,00 zł 

poprzez promesę na każdy z nich, wobec tego różnica między jedną i drugą kwotą, to jest te 

132.000,00 zł, o których przed chwilą powiedziała Pani Skarbnik. Natomiast kwestia 

zapewnienia dofinansowania dotyczącego utworzenia miejsc i funkcjonowania tych żłobków 

na dwa lata czyli 2021 oraz 2022 rok, tj. kwota powyżej 1.500.000,00 zł i przez te dwa lata,                   

o których powiedziałem. Zakładamy, że kosztem, który będą ponosić rodzice dzieci, które 

będą w żłobku, będzie koszt zapewnienia ich wyżywienia w 2021 i 2022 roku. Po tym okresie 

zakończy się to wyjątkowo duże dofinansowanie i trzeba będzie wspólnie podjąć decyzję, jak 

tymi kosztami funkcjonowania żłobków podzielić się między beneficjentami czyli rodzinami, 

których dzieci będą w żłobku, a naszym Samorządem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. W tej sytuacji wydaje mi się to jasne. Proszę Państwa są pytania do zmian                      

w uchwale budżetowej? Nie widzę. Proszę Państwa w sytuacji, gdy nie ma pytań, projekt 

został przedstawiony, to nie pozostaje nam nic innego jak przystąpić do głosowania projektu 



16 
 

uchwały w punkcie 14 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok 

z naniesionymi autopoprawkami. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały 

proszę podnieść rękę i odpowiedni przycisk przycisnąć. Kto jest przeciw proszę zagłosować              

i kto się wstrzymał też proszę zagłosować i czekamy na wyniki głosowania. 15 głosów „za” 

(Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, 

Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, 

Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek 

Przemysław, Skrzypek Robert), 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Takim stosunkiem 

głosów czyli jednomyślnie uchwała została podjęta. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie zmian                       

w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr XV.111.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu.   

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2020-2028. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa w ślad za tym mamy jak zawsze uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028. Czy są pytania? Nie ma pytań ze 

strony Państwa Radnych, w związku z czym przedstawiam projekt uchwały w sprawie 

zmiany WPF-u na lata 2020-2028. Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem tej uchwały, w takim kształcie, o takiej treści, proszę podnieść rękę. Kto jest 

przeciw proszę zagłosować i kto się wstrzymał też proszę zagłosować. Jednomyślnie                     

15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska 

Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska 

Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, 

Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw, 

uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 stanowi załącznik                

nr 23 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XV.112.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 12 lutego 2020 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa zrealizowaliśmy część uchwałodawczą sesji. 

Ad. 16. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 16 otwieram punkt wnioski i informacje, wolne głosy, itd. Kto z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny Zbigniew Forszpaniak pierwszy, Pan Radny 

Przemysław Skowronek drugi. Proszę Panie Radny oddaję Panu głos. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak:  

Dzień dobry Państwu. Ja chciałem zabrać głos w następującej sprawie. Panie Burmistrzu 

mieszkańcy Wojnowic i Kątów dopytują, czy w tym roku zostaną doposażone place zabaw. 

Jak wiadomo w pięciu miejscowościach to się już stało. Mieszkańcy prosili mnie, żebym 

zapytał czy w tym roku i kiedy będzie to realizowane. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Radnemu, Pan Przemysław Skowronek. Pan Radny, proszę. Realizujemy 

wolne głosy i wnioski. 
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:  

Pozwoliłem sobie zapoznać się z zarządzeniami, które wydał Pan Burmistrz w ubiegłym                

i w tym roku. Dwa z wydanych zarządzeń budzą moje wątpliwości, o których postaram się 

teraz powiedzieć. Pierwszym zarządzeniem jest zarządzenie nr 90 z 2019 roku Burmistrza 

Gminy Osieczna z dnia 20 listopada 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. Jest tutaj § 2, który mówi. Powołanie 

komisji konkursowej oraz określenie trybu pracy komisji nastąpi odrębnym zarządzeniem. Do 

tego zarządzenia było ogłoszenie o naborze na stanowisko Dyrektora Centrum Kultury                           

i Biblioteki w Osiecznej. W punkcie 3 jest też takie zdanie. Konkurs przeprowadzi komisja 

powołana odrębnym zarządzeniem Burmistrza Gminy Osieczna. Pytanie moje do Pana 

Burmistrza jest takie. Czy zostało wydane to drugie zarządzenie powołujące komisję? Jeżeli 

mógłbym otrzymać teraz odpowiedź to proszę.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan mówił o dwóch pytaniach. Czy w tym miejscu są zadane dwa pytania? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:  

Jeżeli nic nie stoi na przeszkodzie to chciałbym, żeby Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na to 

pytanie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Komisja została powołana w wyniku wydania zarządzenia, tzw. wewnętrznego, które nie 

podlega publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej. Odpowiadam, że Komisja została 

powołana, zarządzenie w tej sprawie zostało wydane.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:  

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

I drugie pytanie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:  

Drugie pytanie dotyczy zarządzenia nr 95 z 2019 roku, tj. zarządzenie Burmistrza Gminy 

Osieczna z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie ogłoszenia naboru na wolne kierownicze 

stanowisko urzędnicze – Zastępca Skarbnika Gminy w Urzędzie Gminy Osieczna.                        

W podstawach prawnych są przywołane artykuły: art. 11, art. 12, art. 13 ustawy z dnia                   

21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych. Pozwolę sobie przytoczyć te artykuły  

w skrócie. Artykuł 11 mówi. Nabór kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze, w tym na 

kierownicze stanowisko urzędnicze jest otwarty i konkurencyjny. Drugiego punktu nie 

czytam. Artykuł 12 pkt 1 mówi. Wolnym stanowiskiem urzędniczym, w tym wolnym 

kierowniczym stanowiskiem urzędniczym, jest stanowisko, na które, zgodnie z przepisami 

ustawy albo w drodze porozumienia nie został przeniesiony pracownik samorządowy 

zatrudniony na stanowisku urzędniczym, w tym kierowniczym stanowisku urzędniczym 

posiadający kwalifikacje wymagane na danym stanowisku lub nie został przeprowadzony na 

to stanowisko nabór albo na którym mimo poprzedniego naboru nie został zatrudniony 

pracownik. Drugiego punktu nie czytam. Artykuł 13 pkt 1 mówi. Ogłoszenie o wolnym 

stanowisku urzędniczym, w tym kierowniczym stanowisku urzędniczym oraz o naborze 

kandydatów na to stanowisko umieszcza się w Biuletynie Informacji Publicznej, o którym 

mowa w ustawie z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej. I tu chcę 

stwierdzić, że owszem zostały zastosowane te trzy artykuły, natomiast w tym postępowaniu 

został jeszcze wykorzystany art. 15 pkt 1, który pozwolę sobie przytoczyć. Niezwłocznie po 

przeprowadzonym naborze informacja o wyniku naboru jest upowszechniana przez 

umieszczenie na tablicy informacyjnej w jednostce, w której był przeprowadzony nabór oraz 

opublikowanie w Biuletynie przez okres co najmniej 3 miesięcy. Dalszej części nie czytam bo 

to jest kontynuacja. Natomiast budzi moje wątpliwości pominięcie dwóch artykułów 

poprzednich pomiędzy art. 13 a 15. Pozwolę sobie je zacytować. Artykuł 13a pkt 1. W toku 
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naboru komisja wyłania nie więcej niż pięciu najlepszych kandydatów spełniających 

wymagania niezbędne oraz w największym stopniu spełniających wymagania dodatkowe, 

których przedstawia kierownikowi jednostki celem zatrudnienia wybranego kandydata. Drugi 

punkt pominę. Artykuł 14 ust. 1 mówi. Z przeprowadzonego naboru kandydatów sporządza 

się protokół. I tutaj pkt 2. Protokół zawiera: określenie stanowiska, itd., w pkt 5 też jest: skład 

komisji przeprowadzającej nabór. Co budzi moje wątpliwości. Pozwoliłem sobie napisać 

wniosek, który chcę złożyć do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Wnoszę 

o przeprowadzenie kontroli w sprawie, po pierwsze. Procedury konkursu na stanowisko 

Dyrektora Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej, a w szczególności pod względem 

zgodności z § 2 zarządzenia nr 90/2019 Burmistrza Gminy Osieczna z dnia 20 listopada              

2019 r. oraz ogłoszenia o naborze - pkt 3 cytat: „Konkurs przeprowadzi Komisja powołana 

oddzielnym zarządzeniem Burmistrza Gminy Osieczna”. Na to dostałem już odpowiedź od 

Pana Burmistrza, ale nie mogłem wiedzieć, że taką odpowiedź otrzymam. Punkt drugi. 

Wnoszę też o przeprowadzenie kontroli w sprawie procedury naboru na wolne kierownicze 

stanowisko urzędnicze - Zastępca Skarbnika Gminy w Urzędzie Gminy Osieczna zarządzenia 

nr 95/2019 Burmistrza Gminy Osieczna z dnia 11 grudnia 2019 r., a w szczególności pod 

względem zgodności z art. 13a i art. 14 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach 

samorządowych. Z poważaniem Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Przemysław 

Skowronek. I tu pozwolę sobie przekazać wniosek na ręce Pani Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej. Proszę. Na chwilę obecną dziękuję. 

Wniosek Pana Radnego Przemysława Skowronka stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Radnemu. Proszę Państwa, kto z Państwa Radnych jeszcze w sprawach 

samorządowych chciałby zabrać głos? Pan Przewodniczący Forszpaniak. Proszę. Punkt wolne 

głosy, wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Chciałbym powrócić jeszcze do żłobków w Kąkolewie i w Osiecznej. Chciałbym się 

dowiedzieć od Pana Burmistrza, ile w każdym żłobku może docelowo przebywać dzieci?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Szesnaścioro. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Czy w latach następnych będzie możliwość ich rozbudowania na większą liczbę dzieci, jeżeli 

będzie takie zapotrzebowanie? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa zbieramy pytania. Kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Proszę Pan Radny Przemysław Skowronek. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Jeszcze raz ja. Przed sesją dostałem informację od Pana Sekretarza, że został zatwierdzony też 

zarządzeniem wewnętrznym Regulamin Organizacyjny Urzędu Gminy Osieczna. Nie 

ukrywam, że chciałbym otrzymać mailem ten Regulamin. Moje pytanie jest następujące.                

W którym dniu zostało wydane zarządzenie wprowadzające ten Regulamin?  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

W którym dniu? Trudno mi w tej chwili pamiętać datę wydania wszystkich zarządzeń 

Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jasne, jest pytanie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze czyli rozumiem, że otrzymam odpowiedź.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Czekamy na odpowiedź, Pan Radny będzie czekał na odpowiedź. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

W 2019 roku. Niestety Panie Radny nie pamiętam wszystkich dat wydania zarządzeń. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze, rozumiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Nie musi Pan pamiętać. Jest pytanie, czekamy na odpowiedź. Proszę Państwa wolne głosy               

i wnioski. W wolnych głosach chciałem zadać pytanie Panu Burmistrzowi nie w nowej 

sprawie czyli „batalia o PIT”. Czy Gmina przewiduje działania namawiające naszych 

niezameldowanych mieszkańców, żeby ich nie przymuszać ale namawiać na wpisane w PIT 

miejsca zamieszkania? Ten temat też mamy omówiony. Chyba nikt nie ma wątpliwości, że                

z tego działania można uzyskać dodatkowe pieniądze. Pytanie, czy chcemy w jakiś sposób 

docierać do tych, którzy nie są naszymi mieszkańcami w sensie zameldowania                                    

a wystarczyłoby, żeby w PIT-y wpisali, gdzie mieszkają, żeby Gmina mogła te pieniądze 

pozyskać. Chciałem też zapytać, pewnie Państwa nie zdziwię bo pytam o to za każdym 

razem, co słychać w obszarze naszego czekania na środki zewnętrzne w kwocie około 

10.000.000,00 zł. Czy coś w tej sprawie wiadomo? Trzecia rzecz. Jak już jestem przy głosie, 

to chciałem się wytłumaczyć, bo zapowiadałem na komisjach, że zrobię wszystko, żeby 

spróbować skutecznie zaprosić na dzisiejszą sesję Prezesa Spółki Komunalnej. W związku                

z tym, że nie zdążyłem zasięgnąć opinii Pana Burmistrza, co sądzi o tym zaproszeniu, a jest to 

wymagane prawem, że Przewodniczący Rady zaprasza gości na sesję po zasięgnięciu opinii 

Pana Burmistrza, to przepraszam, że tego nie zrobiłem. Przepraszam tym bardziej, że tak jak 

powiedziałem kilkadziesiąt minut wcześniej jestem przekonany, że gospodarka ściekowa, 

nasza Spółka Komunalna, to jeden z wielu ale bardzo istotny z tematów, z którymi przyjdzie 

nam się w najbliższym czasie zmierzyć, również w kontekście taryf ściekowych, o które 

pytałem na komisji. Gdyby Pan Burmistrz mógł dzisiaj przedstawić swój pogląd na temat 

tego, czy już jest pomysł, jak my się zmierzymy z tą większą różnicą niż do tej pory między 

taryfą zaakceptowaną przez Wody Polskie a tą, którą będą płacić mieszkańcy. Gdyby dzisiaj 

Pan Burmistrz miał jakiś koncept, z którym chciałby się z nami podzielić, to będę wdzięczny, 

ale zrozumiem jeśli Pan Burmistrz powie, że będzie to na przykład przedmiot naszych 

najbliższych komisji. Cieszę, że powstała Spółka ściekowa bo miałem okazję rozmawiać                  

z mieszkańcami, podobnie jak pamiętam wnioski Pani Radnej Renaty Helińskiej i głosy                   

o tym, że z kanalizacji ściekowej, nie wiem jak jest gdzieindziej ale w Osiecznej w kilku 

miejscach śmierdzi. Taki problem zgłaszają mieszkańcy ul. Leszczyńskiej i ul. Gostyńskiej. 

W grudniu był jeden z mieszkańców, którego postanowiłem zaprowadzić do Pana Sekretarza. 

Rozmawialiśmy o tym, że to pewnie jest jedno z zadań i jeden z tematów, z którymi przyjdzie 

się zmierzyć Spółce ściekowej. W tym sensie może lepiej, że mamy swoją Spółkę bo im 

bliżej ten ośrodek decyzyjny, ten który będzie musiał sobie z tym tematem poradzić, to może 

jest lepiej. Moim zdaniem po zainwestowaniu wielu milionów złotych, jeśli to ma być tak,                   

a wierzę, że tak jest, że ludzie nie kłamią, że nie tylko śmierdzi na ulicy ale brzydko pachnie 

także w domach, jest tak Panie Burmistrzu, nie mam żadnego powodu, żeby ludziom nie 

wierzyć, mieszkańcy nie wymyślają tych tematów, to chociaż zróbmy tyle, że zdiagnozujmy 

sytuację, gdzie leży tego przyczyna. Może po stronie mieszkańców ale to najpierw trzeba 

zdiagnozować i udowodnić. Będę czynił starania, żeby Gościem na przykład naszej następnej 

sesji albo komisji był Prezes Spółki. Proszę Państwa, kto jeszcze w wolnych głosach, 

wnioskach i informacjach? Proszę Pani Radna Helińska i Pan Przemysław Skowronek po 

Pani Radnej Helińskiej. 
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Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Ja odnośnie kanalizacji, z której wydobywa się nieprzyjemny zapach. Koło mojej posesji daje 

się wyczuć ten intensywny zapach. Dochodziłam do tego, co jest powodem, mieszkańcy 

również się tym interesowali. Nie wiem czy to jest rzeczywiście powodem, bo jeszcze na 

dzień dzisiejszy nie potrafię powiedzieć ponieważ od momentu, kiedy poczyniliśmy pewne 

działania zmierzające do zniwelowania tych zapachów nie było lata. To się wydarzyło między 

latem a kolejnym latem więc nie potrafię powiedzieć, czy to było powodem. Przy mojej 

posesji, tam był największy zapach zamontowaliśmy, tak się to chyba nazywa, klapę burzową 

i mam wrażenie, że to spowodowało niwelację tego zapachu. Ten zapach powstał wtedy, 

kiedy zamontowaliśmy wentylację w domu. Koszt tej klapy to około 150 zł, a może się 

okazać pomocna. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Oczywiście, ja się w pełni zgadzam z Panią Przewodniczącą, co więcej my w tych 

rozmowach nawet przytaczaliśmy ten przykład, jak to Pani Przewodnicząca sobie poradziła. 

Ja nie rozstrzygam gdzie jest wina, ja mówię o tym, że śmierdzi a nie powinno tak być. Jeśli 

dzisiaj Spółka, która zarządza gospodarką ściekową na terenie Gminy, po zbadaniu sprawy 

stwierdzi, że robi wszystko tak jak powinno być a mimo to śmierdzi, to będziemy wiedzieli 

jaki jest stan rzeczy. Oby na przykład wystarczyło to, co wykonała Pani Radna. Nie można 

też udawać, że nie ma problemu, bo niech sobie każdy pomyśli, co by sam zrobił w takiej 

sytuacji. Innym tematem są taryfy, od których też pewnie nie uciekniemy. Kto jeszcze? Pan 

Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja chciałbym się cofnąć do 23 grudnia, gdzie było wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

Budżetu i Kultury. Tam zadałem pytanie Panu Burmistrzowi o planowane kwoty dotacji 

budżetu Gminy Osieczna. Chodzi o Centrum Kultury i Biblioteki, działalność kulturalna jest 

zaplanowane 750.000,00 zł dotacji. Na co między innymi zostanie przeznaczona ta kwota. 

Pan Burmistrz odpowiada mi, że na bieżącą działalność, na to wszystko co związane jest                 

z funkcjonowaniem Centrum Kultury każdego roku. Jeżeli Pan Radny prosi o szczegółowe 

wyliczenia, to są przedłożone w materiałach planistycznych, jakie to są zadania. I ja 

odpowiadam. Dobrze, jeżeli Pan Burmistrz dysponuje takim szczegółowym planem, to 

chciałbym otrzymać ten materiał, żeby móc się z nim zapoznać. Na to Pan Burmistrz mówił. 

Przekażę Panu Radnemu w terminie odwrotnym. Moje pytanie jest takie. Co to znaczy                   

w terminie odwrotnym i kiedy to otrzymam bo do dnia dzisiejszego nie dostałem tej 

informacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dobrze. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Na tej samej Komisji zadałem też inne pytanie. Druga sprawa jest związana ze stroną 

internetową Urzędu Gminy. W zakładce BIP jest zakładka „pracownicy” i tam nie ma 

żadnych pracowników. Czy to podlega ochronie danych osobowych? Czy ci pracownicy 

mogą się tam pojawić? Pan Burmistrz odpowiada, że: „Sprawdzę i wyjaśnię”. Czekam na 

wyjaśnienia w tej kwestii, kiedy to nastąpi? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Kto jeszcze proszę Państwa wolne głosy, wnioski i informacje? Panie Burmistrzu 

czy chciałby Pan spróbować odpowiedzieć na niektóre pytania? Panie Burmistrzu bardzo 

przepraszam jeszcze uzupełniające pytanie? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeszcze dwa pytania. Zostanie podpisana umowa na przebudowę drogi w Kątach. Moje 

pytanie jest takie. Czy w dokumentacji została uwzględniona ochrona znaków geodezyjnych, 

które znajdują się w tej drodze? To było pierwsze pytanie. Drugie pytanie zadałem już nie 
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pamiętam czy na komisji, czy na sesji o stabilizację granic po wydzieleniu działek pod 

ścieżkę rowerową i też oczekuję na odpowiedź na to pytanie. Pan Burmistrz mówił, że 

skonsultuje z odpowiednimi osobami i udzieli mi odpowiedzi na to pytanie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dobrze. Proszę Państwa oddajemy głos Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi 

na te pytania, na które jest Pan Burmistrz gotów odpowiedzieć już teraz. 

Ad. 17. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo najpierw odpowiedzi udzieli Pan Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odnośnie zarządzenia, o które pytał Panie Radny to 9 grudnia zostało wydane zarządzenie 

dotyczące ustanowienia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu. Natomiast 11 grudnia zostało 

wydane zarządzenie w sprawie ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze - zastępcy 

skarbnika. Takie stanowisko jest utworzone w Regulaminie, w związku z tym była podstawa 

do tego, aby ogłosić nabór na wolne stanowisko urzędnicze. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ostatnie dwa pytania krótkie, jak zaznaczył Pan Radny Skowronek. Na nie odpowiedzi 

udzieli Pan Burmistrz Kuśnierek.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odnośnie drogi w Kątach. Dokumentacja na przebudowę drogi w Kątach opracowana została 

na zasadach zgłoszenia budowy nowej drogi. Wiadomo, że mamy mapy dla celów 

opiniodawczych i na tych mapach do celów opiniodawczych nie ma wszystkich znaków 

granicznych. Natomiast wykonawca podpisując umowę jest zobowiązany do respektowania 

punktów granicznych jako takich. W dokumentacji bezpośrednio nie ma zapisu, że punkty 

graniczne zniszczone przez wykonawcę muszą być przez niego odbudowane. To jest zasada 

ogólna. Przepraszam, jeszcze dokończę odnośnie drugiej sprawy. Przy budowie ścieżki czyli 

dróg dla rowerów wiadomo, że na etapie budowy wszystkie punkty graniczne albo 

przynajmniej 80% punktów granicznych zostaje uszkodzonych. Mamy doświadczenie z wielu 

inwestycji, chociażby ostatnio na ul. Południowej w Kąkolewie, gdzie następowało wielu 

wykonawców po sobie i dzisiaj nie wiadomo, który te punkty zniszczył, dlatego 

przygotowany podział geodezyjny nie obejmował stabilizacji punktów granicznych. Po 

zakończeniu budowy zastanowimy się, co poczynimy dalej z tymi punktami granicznymi. Też 

jest prawdą, że w wielu przypadkach tych punktów granicznych nie było, bo rolnicy mówiąc 

kolokwialnie wyorywują te punkty, ale ma Pan rację, że po podziale geodezyjnym taka 

stabilizacja powinna, moim zdaniem, nastąpić.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję za tą drugą odpowiedź, natomiast do tej pierwszej, to ja nie pytałem o punkty 

graniczne, tylko mówiłem o osnowie geodezyjnej III klasy, która podlega ochronie.   

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 
Pan Radny jest fachowcem, ja nie będę udawał, że się na tym znam. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Takie było moje pytanie a nie chodziło mi o punkty graniczne, natomiast o osnowę III klasy, 

która podlega ochronie. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 
W zapisach specyfikacji takiego wymogu na pewno nie zawarliśmy.  
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To ja prosiłbym, żeby to uwzględnić. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 
Jesteśmy już po podpisaniu umowy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Są przepisy, kto niszczy i usuwa, na to też są odpowiednie paragrafy. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Proszę tylko Pana Radnego, przyłączam się do zdania Pana Burmistrza Kuśnierka, 

bo Pan Radny jest wysoce kwalifikowanym fachowcem, jeśli chodzi o geodezję, żebyśmy 

wiedzieli o co chodzi. To są trudne pytania i kwestie. Ja oczywiście nie bronię tej dyskusji, 

tylko nie chciałbym, żebyśmy dyskutowali o rzeczach, na których zna się tylko jedna osoba 

albo dwie. Dyskusja w samorządzie, chcę wierzyć, trwa każdego dnia, gdzie każdy z nas 

może przyjść do Urzędu, zasypać urzędnika najbardziej szczegółowymi pytaniami bo to takie 

nasze prawo, taka rzeczywistość. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze, ja nie chciałem wchodzić w dyskusję. Zadałem pytania, a te pytania były związane           

z tym, że rolnicy którzy posiadają grunty przy ścieżce rowerowej, tak jak mówię przy 

podziale nie zostały zestabilizowane, tak jak powiedział Pan Kuśnierek. Natomiast te, które 

były zostały zniszczone. To właściciele gruntów przyległych zadali mi to pytanie i dlatego je 

zadaję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki 
Dobrze, wszystko wiemy.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 
Chciałbym jeszcze dopowiedzieć. Panie Radny te punkty graniczne, które były poprzednio 

one i tak nie są aktualne po podziale, bo wiadomo, że zmieniły się granice działki                            

i stabilizacja będzie powodowała nowy stan prawny.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Mieliśmy nie wchodzić w dyskusję, ale możemy porozmawiać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki 
Nie, nie ja proszę Pana Radnego i Pana Burmistrza o nie podejmowanie teraz dyskusji. Mam 

propozycję, jak chcecie się spotkać i porozmawiać jako dwaj fachowcy, a później 

poinformujecie nas o efektach Waszej dyskusji, to my będziemy wdzięczni. Dojdźcie do 

pewnych wniosków i wtedy z wielką przyjemnością Was posłuchamy.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Właśnie to zaproponowałem, jak dojdziemy do porozumienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki 
Super, cieszę się.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na to liczymy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki 
Tak jest. Wracamy do punktu wolne głosy. Oddaliśmy głos Panu Burmistrzowi.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. Jeżeli zapisałem wszystkie pytania, wnioski Państwa Radnych, to oprócz tych, na 

które już odpowiedzieli Pan Burmistrz i Pan Sekretarz, Pan Radny Zbigniew Forszpaniak 

pyta, czy w tym roku będą doposażone place zabaw. Odpowiadam, tak w ramach kwoty, 

którą zaproponowałem w budżecie i którą Państwo Radni przyjmując uchwałę budżetową 

uzgodnili. To jest suma podobna jak w roku ubiegłym czyli 100.000,00 zł, zatem jeżeli 

zdecydujemy się, a tak zamierzam, na podobne doposażenie kolejnych placów zabaw, to 

jeszcze w roku 2020 nie doposażymy wszystkich, mówię o tych, które do tej pory jeszcze 

tego doposażenia nie otrzymały. Natomiast proszę mnie nie obligować do odpowiedzi na 
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pytanie, kiedy? W tym roku, to też jest odpowiedź na to pytanie. Pan Radny Mirosław 

Forszpaniak zapytał o liczbę dzieci w żłobku jednym i drugim. Wiemy, że jak powstaną,                  

a powstaną, będą funkcjonować i będą przygotowane do przyjęcia 16 użytkowników                    

w każdym. Czy można zwiększyć liczbę korzystających? Jeżeli będzie taka potrzeba                         

i decyzja, że mają być rozbudowane, a może budowane w innych miejscach naszej Gminy, to 

tak będzie. Pierwsze dwa lata, z mojej perspektywy, mówię o 2021 i 2022 roku będą latami 

wyjątkowo korzystnymi dla rodziców, którzy będą posyłać swoje dzieci do tych żłobków, nie 

tylko z tego powodu, że taka jest potrzeba czy będzie ale z uwagi na to, że nie będzie 

warunków finansowych. Natomiast rok 2023 i kolejne lata myślę, że będą dobrą weryfikacją 

przy odpłatności, już mówiłem o tym, jak będzie się to kształtować w latach, które nastąpią. 

Pan Przewodniczący Roman Lewicki zadał szereg pytań, czy też wniósł uwagi. Pierwsze 

hasłowo, tak jak to zabrzmiało w wypowiedzi, batalia o PIT. W najbliższych dniach 

przygotowujemy materiał ulotkowo-informująco-reklamujący podobnie jak to czynił Powiat 

Leszczyński przez ostatnich kilka lat. Będziemy starali się go dostarczyć tak, żeby Państwo 

Sołtysi oprócz deklaracji podatkowych również tą informację przekazali naszym 

mieszkańcom. Środki unijne. Na dzisiaj czyli na dzień, w którym obradujemy mamy taką 

sytuację. Urząd Marszałkowski poinformował nas, że do postępowań przetargowych nie 

wnosi żadnych uwag. Aktualnie mamy kolejną serię pytań dotyczących realizacji tych 

inwestycji. Odpowiadamy na nie więc chcę powiedzieć, że to jest materia, to jest temat, który 

oczywiście jest wyjątkowo ważny dla nas wszystkich, ale który na bieżąco jest realizowany. 

Zaproszenie Prezesa Spółki Komunalnej, taryfa a ścieki. Jeżeli pozwolicie, to za chwilę wrócę  

do taryfy i ceny za ścieki. O brzydkim zapachu. Drodzy Państwo, odkąd budujemy 

kanalizację, historycznie ujmując, zwłaszcza na przykładzie budowy kanalizacji                             

w Kąkolewie. Mieliśmy kilka takich sytuacji, że mieszkańcy po przyłączeniu się do sieci 

zgłaszali, że pojawiają się niezbyt przyjemne zapachy. Była interwencja czy zainteresowanie 

ze strony ówczesnego Operatora oraz, bo to jest najważniejsze, rodziny, która doznawała tego 

zapachu. Temat stopniowo został, z czego się cieszę, zrealizowany. Na dzisiaj nic nie wiem              

o tym, żeby takie sytuacje występowały w Kąkolewie. Przez ostatnie półtora roku                              

w Osiecznej było kilka dość silnych ognisk tych zapachów. Mówię było, bo ja tu i teraz jak 

dzisiaj rozmawiamy, to nie mam takich sygnałów, że one są. Ponieważ Operatorem była 

jeszcze inna firma zgłaszaliśmy odwrotnie i w przestrzeni tych kilkunastu miesięcy były 

działania. Nie chcę oceniać ówczesnego Operatora bo to nie rzecz w tym, część tych 

problemów, w mojej ocenie prawie że samoistnie zanikała, a część trwała przez długi czas. To 

były te miejsca, o których mówił Pan Przewodniczący i Pani Radna Helińska. Na dzisiaj nie 

mam takich informacji, żeby te zapachy, nie do końca dobre, występowały. Jeżeli pojawią się, 

mówię jeżeli pojawią się, to jest rzeczą oczywistą, że Gminny Zakład Komunalny wespół                            

z mieszkańcami będzie próbował rozwiązać ten problem. Nie ukrywam, że my jako urzędnicy 

wskazywaliśmy poprzedniemu Operatorowi na pewne znane nam rozwiązania, wtedy nie do 

końca była przychylność, chociażby odpowiedź, czy też nie było akceptacji tego typu działań. 

Jedną z odpowiedzi było, że to jednak dużo kosztuje. Wierzę i nie może być inaczej, że ta   

uciążliwość jest ważniejsza od ewentualnych rzeczywistych kosztów naprawy tej sytuacji. 

Jeżeli chodzi o taryfę i ceny odbioru ścieków, które wkrótce będą procedowane. Najpierw 

powiem Państwu, jak to wygląda na dzisiaj z mojej perspektywy i stanu wiedzy. Aktualnie 

jest wniosek o ustalenie nowej taryfy w Wodach Polskich. Wniosek był odpowiednio 

wcześniej wystosowany. Otrzymaliśmy stanowisko, że należy uzupełnić dokumenty do tego 

wniosku i stąd te nowe taryfy przez Wody Polskie nie zostały jeszcze zaakceptowane. W tym 

wniosku pojawia się nowa wycena majątku naszej Gminy w obszarze gospodarki ściekowej, 

co jest przełożeniem wprost tych inwestycji, które w ostatnich latach wykonaliśmy. Nie będę 

mówił o złotówkach ale do końca grudnia 2019 r. majątek w gospodarce ściekowej naszego 

Samorządu oceniany był na około 11.500.000,00 zł. Natomiast od 1 stycznia tego roku jest to 
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około 49.075.000,00 zł. Porównując te dwie liczby mamy czterokrotny wzrost majątku, co             

w sposób decydujący przekłada się na wynik ustalania taryfy. Przy ustaleniu taryfy brane są 

pod uwagę dwa składniki. Pierwszym jest podatek od wartości budowli, który w wyniku 

naszych decyzji, Państwa uchwały budżetowej wynosi 2% od tejże wartości. 2% od 

11.500.000,00 zł a 2% od 49.000.000,00 zł, to jest wynikowo zupełnie inna kwota. Podobnie 

z odpisem amortyzacyjnym, który też w sposób bardzo istotny rzutuje na kwotę stawki,                    

o której mówimy. W naszym wniosku dotyczącym ustalenia nowych taryf mamy taką 

propozycję, aby dla pierwszej grupy taryfowej, czyli dla gospodarstw domowych ta kwota za 

m3 wynosiła 14,87 zł netto. Aktualnie, bo dopóki nie będzie tej zmiany i procedury ustalenia 

nowych opłat dla mieszkańców, dopłata którą będzie stosował Samorząd wynosi 7,51 zł. 

Natomiast dla drugiej grupy taryfowej czyli ogólnie dla firm aktualnie jest to 9,01 zł netto,                 

a propozycja jest 15,52 zł. Od tych dwóch składników, które w sposób decydujący wpływają 

na taryfę nasz Samorząd będzie otrzymywał kwotowo odpowiednio naliczone sumy do 

budżetu. Teraz jak to było wcześniej, bo nie wszyscy Państwo Radni są zorientowani, 

procedury związane z tymi sprawami, o których mówię, nie ulegają żadnej zmianie. Tak było, 

gdy operatorem była, przepraszam za skrót, Wschowa, też na sesjach podejmowaliśmy 

decyzję, jaka wartość z tej stawki obowiązującej będzie opłatą, którą ponoszą mieszkańcy 

naszej Gminy, a jaką kwotę uzupełniającą do niej będzie dopłacał Samorząd, czyli nasza 

Gmina. Ja przypomnę, że do tej pory, poprzez naszą decyzję związaną z tym, ile płacą z tych 

7,51 zł netto mieszkańcy, a ile dopłaca Samorząd jest taka decyzja, że ci Państwo, którzy 

mają podłączone swoje domy do sieci płacą 5,05 zł, a 2,46 zł netto dopłaca Gmina do 

każdego m3. Oczywiście trzeba do tych wartości doliczyć jeszcze 8% VAT-u. To jest proces, 

który zawsze trwał w naszej Gminie dla tych, którzy mają sieć i mogą się do niej podłączyć 

dopłacaliśmy my wszyscy, bo przecież my wszyscy stanowimy o budżecie naszego 

Samorządu i tak będzie również w tym przypadku. Ja przypomnę również i przekażę 

Państwu, że nie ma pytania czy nasz Samorząd będzie dopłacał do tej stawki, tylko pytanie 

jest, jaką kwotę? Będzie tak, że każda złotówka, którą Samorząd naszej Gminy w wyniku 

Państwa decyzji przeznaczy dla Gminnego Zakładu Komunalnego będzie albo w sposób 

odwrotny transferowana do naszego Samorządu albo Spółka będzie dokonywać zakupów czy 

realizować inwestycje. Wobec tego nasza Spółka będzie wzbogacać swój, nasz majątek. To 

jest rzecz, która się nie zmienia, zmienia się w moim odczuciu w sposób fundamentalny, 

jakościowy i inny sytuacja taka oto. Przez te lata jak byliśmy uczestnikami działania                  

w sferze gospodarki ściekowej przez podmiot zewnętrzny, to obowiązywała, o czym wiemy,    

a na pewno Pan Przewodniczący i ja, zasada, że z tytułu prowadzenia gospodarki nasza 

Gmina ani złotówki nie zarobiła, przepraszam za skrót, Wschowa ani złotówki nie straciła. 

Jeżeli Zakład Usług Wodnych w roku „x” zakupił, np. agregat prądotwórczy czy pobudował 

wiatę na terenie naszej oczyszczalni to, to się odbywało z rozliczenia rocznego, wydaje                     

i otrzymuje, dla tych dwóch związanych ze sobą partnerów, Samorząd Gminy - Zakład Usług 

Wodnych. Natomiast teraz ja mam przekonanie i nadzieję, po tym jak ten nowy podmiot, bo 

to jest nowy podmiot, osadzi się i uspokoi, bo jak się coś nowego zaczyna, to jest pewnego 

rodzaju niepewność i podejmowanie takich czy innych decyzji, to jestem o tym przekonany, 

że funkcjonowanie naszego Zakładu Komunalnego w obszarze gospodarki ściekowej będzie 

prawidłowo oceniane przez Państwa Radnych i przez mieszkańców. Nie ukrywam, że                    

w jakiejś dłuższej perspektywie nie odstępuję od zamiaru przejęcia również gospodarki wodą, 

przy tych warunkach, o których już wcześniej mówiłem. Dlatego też dzisiaj nie chciałbym, 

szanując Państwa czas, rozwodzić się nad tym tematem. Najpierw uporządkujmy, 

rozstrzygnijmy czy sprawdźmy, że nasza Spółka funkcjonuje poprawnie w zarządzaniu 

gospodarką ściekową, a później kolejnym krokiem, taki mam zamiar, będzie kwestia 

zaopatrzenia mieszkańców naszej Gminy w wodę. Podsumowując, proponuję trochę 

cierpliwości bo te stawki zostaną uzgodnione z Wodami Polskimi. Jak pojawi się ostateczna 
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taryfa będziemy zastanawiać się, jak zmienimy aktualne stawki dla ludności naszej Gminy,                   

a z tego poprzez dopełnienie będzie wynikać, ile będą wynosić dopłaty, które nasz Samorząd 

realizuje. Chciałbym uspokoić, jestem o tym przekonany i proszę uspokoić wszystkich 

mieszkańców, którzy będą dotknięci tą zmianą, tak sobie wyobrażam, że nie będzie to na 

pewno kwota, o której mówimy. Pytanie, czy i ile będzie dopłacać Gmina, mówię na skróty,   

a ile będą płacić nasi mieszkańcy za zrzut ścieków. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Od razu trzy zdania komentarza. Ja się zgadzam, co więcej 

uważam, że bylibyśmy „samobójcami samorządowymi”, gdybyśmy nagle dzisiaj próbowali 

powiedzieć, że zamiast 5,00 zł mieszkańcy mają płacić 14,00 zł. Chyba nie w tym Panie 

Burmistrzu jest istota. Z mojego punktu widzenia istota jest w tym, co Pan Burmistrz 

powiedział kilkanaście zdań wcześniej, mówiąc o tym, w jakim kierunku pójdziemy. Pan 

Burmistrz, może nie do końca zacytuję dokładnie ale Pan Burmistrz powiedział mniej więcej 

coś takiego. Wiadomo, że będziemy dopłacać załóżmy, że to będzie 9,00 zł od kubika, 8,00 

lub 9,00 zł. Pan Burmistrz powiedział przed chwilą tak. Albo te pieniądze będą wracały do 

budżetu Gminy albo zostaną przeznaczone na zakupy w Spółce Komunalnej, na potrzebne 

maszyny, itd. To jest dla mnie fundamentalna sprawa, kwestia wyboru. Takie mam wrażenie, 

że musimy sobie uświadomić, że jeśli pójdziemy tą drugą drogą, o której Pan Burmistrz przed 

chwilą powiedział czyli, że będziemy transferować do Spółki ściekowej mniej więcej 8,00 lub 

9,00 zł na kubiku, na rachunek Spółki ściekowej, to takie mam wrażenie, że po stronie 

kosztów naszej Gminy rośnie całkiem pokaźny punkt pod nazwą transfer pieniędzy do Spółki 

ściekowej w celu wyposażenia tej Spółki w maszyny, w sprzęt, itd. Jeśli to jest tak, że te 

pieniądze będą transferowane w postaci dopłat do Spółki a ta Spółka nam odda do budżetu te 

pieniądze pod tytułem dzierżawa, podatek, itd. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

O tym mówiłem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wiem. Pan Burmistrz powiedział jeszcze o zakupach. Jeśli Spółka będzie musiała kupować, 

to te pieniądze do budżetu Gminy już nie wrócą, tylko jak znaczone, w sensie na wydatki 

pójdą do Spółki ściekowej. I to jest nowy punkt w naszym budżecie po stronie wydatków.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, to jest normalna sytuacja w każdym zakładzie, który prowadzi 

działalność gospodarczą i który do tego, żeby mógł funkcjonować, oprócz czynnika 

ludzkiego, musi mieć i być wyposażony w sprzęt, urządzenia i maszyny. 49.000.000,00 zł 

majątek naszej Gminy w gospodarce ściekowej jest wyjątkowym wysiłkiem na przestrzeni 

wielu lat, stąd te najważniejsze, najdroższe inwestycje, co do których się zgodziliśmy i które 

zostały zrealizowane mamy za sobą. Chciałbym zauważyć, że na kilkanaście pozycji, które 

stanowiły środki trwałe Zakładu Usług Wodnych, w naszej oczyszczalni zostało niewiele,               

a jak zostało niewiele, to na przykład młotek, przepraszam że upraszczam, trzeba kupić. To 

nie jest jeszcze proces zakończony, miałem dłuższą przerwę w aktywności zawodowej, będę 

się umawiał z Panem Prezesem Brzeskotem na rozmowy związane z tego typu decyzjami, 

które zapadły. Tak to jest, że jeżeli nie mamy ciągnika, również nie zostawiono nam tego, 

którego wartość księgowa wynosiła zero, bo początkowa wartość została przez te lata 

umorzona, to trzeba będzie się zastanowić i dokupić tę maszynę bo inaczej nie możemy 

funkcjonować. Ja mówiłem w tym sensie, że na początek mówiąc o tym, że Spółka musi 

okrzepnąć, to trzeba na bieżąco działać. 1 stycznia mamy za sobą, od półtora miesiąca Spółka 

działa i ja przynajmniej nie usłyszałem o żadnych uciążliwościach związanych ze zmianą 

operatora czy użytkownika naszego majątku, w tym sensie o tym mówiłem. Natomiast też 

dzisiaj o tym mówiłem, w krótkiej wypowiedzi wspomniałem, że 2% od 11.000.000,00 zł to 

jest 220.000,00 zł, a 2% z 49.000.000,00 zł to jest 980.000,00 zł więc ta różnica w postaci 
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podatku od majątku, od nieruchomości, którą Spółka nam będzie zobligowana zapłacić 

wpłynie do budżetu naszego Samorządu. Przy czym z jednej strony wpływają pieniądze                  

z drugiej będziemy przekazywać poprzez dopłaty. O bilansie pierwszego roku i kolejnych lat 

będziemy mówić jak one upłyną. Dzisiaj ta kwestia jest teoretyczna, aczkolwiek jak będzie 

bilans za rok 2020, to będziemy mówić o twardych liczbach. Na koniec chciałbym dodać, że 

do tej pory na bazie tych dopłat, które stosowaliśmy w oparciu o uchwałę średnio miesięcznie 

dopłacaliśmy około 50.000,00 zł, minął styczeń, aktualne są dotychczasowe stawki, czyli 5,05 

zł netto dla odbiorców I grupy taryfowej i nie dopłacamy nowemu operatorowi tej kwoty. 

Pośrednio można powiedzieć, że na dzisiaj w budżecie naszej Gminy, po miesiącu działania 

Spółki 50.000,00 zł zostało więcej niż gdyby to było w nowej jakości. Nie chcę nic 

przechwalać, bo jeszcze raz powtórzę, kończy się rok 2020 wtedy nasza wiedza na temat, jak 

przebiegł ten rok dla Gminnego Zakładu Komunalnego będzie odpowiednia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pełna zgoda. Ja nie chcę się Państwu jawić jako przeciwnik Komunalnej Spółki Ściekowej. Ja 

chcę żebyśmy o tym głośno rozmawiali tym bardziej od momentu, w którym Pan Burmistrz 

przyszedł do nas z pomysłem utworzenia Komunalnej Spółki Ściekowej i rozmawialiśmy                

o plusach, minusach, kosztach, zyskach, itd. Ja wiem, że jak jest nowa firma to trzeba ją 

wyposażyć w maszyny, urządzenia, z tym, że to wynika z jednego faktu. My sami 

zdecydowaliśmy, że my tę Spółkę chcemy utworzyć, a nie że ktoś nam ją kazał powołać. Nikt 

z Wodociągów i Kanalizacji nie skazywał nas na utworzenie tej firmy. My sami 

zdecydowaliśmy, za namową Pana Burmistrza o tym, żeby tą Spółkę utworzyć. Ja mam 

wrażenie, może ja się mylę, my wtedy, patrząc na koszty nie mówiliśmy o tym, że to może 

oznaczać transfer kilkuset tysięcy złotych potrzebnych do wyposażenia Spółki Komunalnej. 

Mówiliśmy raczej o korzyściach, Pan Burmistrz podnosił perspektywy odzyskiwania VAT-u. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To jest nadal aktualna kwestia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Właściwie o VAT-ie mówi się mniej, dzisiaj jest raczej nowa sytuacja, bo Pan Burmistrz 

mówi: nie ma tam młotków, nie ma urządzeń. Ja wiem, że jak nie ma młotków, urządzeń                

a założyliśmy firmę, to niestety trzeba je kupić. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, wchodzę w słowo, przepraszam, a jeżeli na tych kilkanaście środków 

trwałych, których wykaz mam przed sobą, większość z nich została zakupiona z naszych 

pieniędzy, tylko kupującym był ktoś inny, to ja nie do końca zgadzam się z sytuacją, która 

nastąpiła, że zabrano środki trwałe ruchome z naszej oczyszczalni.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja się z Panem Burmistrzem zgadzam, ale to nie zmienia stanu faktycznego, że dzisiaj                 

w wyniku naszej decyzji, bo to nie kto inny tylko my podjęliśmy decyzję, że idziemy 

samodzielnie i tworzymy Spółkę ściekową. My dzisiaj, w wyniku naszej decyzji, stoimy być 

może przed koniecznością wydania określonych środków na to, żeby wyposażyć Spółkę 

Komunalną, żeby ona mogła funkcjonować.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Takich środków jakie będą niezbędne. Każdy kto ma firmę o tym wie, my też o tym wiemy                

i jestem przekonany, że to nie będzie kilkaset tysięcy złotych. Proszę Pana Przewodniczącego 

i Państwa Radnych o cierpliwość ponieważ jeszcze raz powtórzę. Spółka działa od kilku 

tygodni, dokładnie miesiąc i dwa tygodnie. Dajmy Spółce popracować i ocenimy jej 

działalność, plusy i ewentualne minusy, na które Pan Przewodniczący coraz bardziej zaczyna 

wskazywać, po tym czasie, który da się w pewien sposób ocenić. Drodzy Państwo, wszędzie 

tam gdzie są poczynione olbrzymie wartościowo inwestycje w sieć i oczyszczalnie ścieków 

czyli w gospodarce ściekowej, mówię o samorządach podobnych do nas, uzgodnione                         
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z Wodami Polskimi taryfy, bo tak musi być ponieważ wynika to z tych dwóch wskaźników,                     

o których powiedziałem, mocno wzrosły. Jedna z gmin, nie będę wymieniał która, ma 

uzgodnioną z Wodami Polskimi stawkę brutto 34 złote i 56 groszy. Zdecydowali się na 

dopłatę 20 złotych i 56 groszy, to znaczy, że w tej gminie mieszkańcy płacą za każdy m3 14 zł 

brutto. W innej gminie uzgodniona stawka to 34 złote i 29 groszy netto. Przepraszam, że raz 

mam dane brutto raz netto. Dopłata wynosi 25 złotych i 4 grosze, czyli netto 9 złotych i 25 

groszy. Przedział nad jakim my będziemy się zastanawiać i rozmawiać jest określony, chyba, 

że zdecydujecie się, że mieszkańcy będą płacić mniej. Mamy 5,05 zł netto a uzgadniana 

kwota netto, to jest 13,77 zł. Tak wygląda sytuacja na dzisiaj porównując gminy, które są w 

podobnej sytuacji do naszej, które poczyniły olbrzymie inwestycje i dlatego te dwa 

podstawowe wskaźniki, które decydują o stawce w ten sposób się kształtują. 34,29 zł netto, 

my mówimy o 13,77 zł netto. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czy ja mógłbym się jeszcze włączyć do rozmowy? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiem tak do ostatniej wypowiedzi 5,05 zł a 13,77 zł. To jest trzykrotny wzrost ceny dla 

mieszkańca. Tak to rozumiem.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Nie, źle Pan liczy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze ale nie to było przedmiotem mojej sprawy. Wracam do tego, co Pan powiedział 

wcześniej. Powiedział Pan, że nic się nie zmieniło, tak jak było we Wschowie tak będzie teraz 

w Zakładzie Komunalnym. Ja uważam i tu się z Panem nie zgadzam, że się zmieniło bo na 

przykład w odpowiedzi Pana Prezesa Mrówczyńskiego do Pana Przewodniczącego Rady jest 

taki zapis, że dla I grupy zostały wyliczone następujące stawki 14,87 zł brutto, o tym o czym 

Pan mówił, w tym 8% VAT za 1m3. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Tak z 8% VAT-em. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak, dobrze ale jest druga część tego zdania, gdzie mieszkańcy będą płacić 3,24 zł brutto,            

w tym 8% VAT za abonament. Proszę Pana będąc w Związku Międzygminnym Wodociągów 

nie płaciliśmy tego abonamentu do ścieków. Zgodzi się Pan ze mną czy nie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Chyba płaciliście.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Płaciliśmy, proszę Pana, płaciliśmy abonament ale do wody. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Proszę?  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Płaciliśmy abonament ale do wody, a nie do ścieków.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
To jest kwota na miesiąc. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak miesięcznie. Tutaj jednak dochodzi abonament. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
To jest opłata stała Panie Radny. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze, ale wcześniej ta opłata była tylko na wodę.  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Panie Radny, wcześniej Pan nie miał możliwości skorzystania z tego dobra, teraz Pan będzie 

miał. Jeżeli Pan będzie sprowadzał dyskusję do tego, że ten wysiłek, który poczyniliśmy                 

i dzięki temu wielu mieszkańców naszej Gminy może skorzystać z tego, z czego do tej pory 

nie mogło, ale to w żaden sposób nie ma wpłynąć na koszty funkcjonowania tej gospodarki, 

to ja się z Panem po prostu nie zgodzę.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To tak samo jak ja się z Panem nie zgodzę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Ma Pan prawo. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Bo Pan mówi, że jest tak samo a nie jest tak samo bo dochodzi abonament. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Nie, ja powiem, że w tej chwili jest korzystniej dla nas. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Płacąc 5,05 zł a będziemy płacić 13,77 zł? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Państwo którzy mają i korzystają z sieci będziecie płacić tyle, ile będzie wynikało z decyzji 

jaką podejmiecie, Pan również Panie Radny.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak wiem. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Może Pan przegłosować 2,00 zł, to jest rzecz danego organu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Pan wie, że sam tego nie przegłosuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Proszę zatem przekonać większość, żeby tak było.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Spróbuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Przewodniczący Forszpaniak chciał zabrać głos. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Wracając do Spółki ściekowej moje zdanie jest takie. Czy Spółka ściekowa poniesie koszty, 

czy poniesie je Gmina kupując maszyny, to jest mi wszystko jedno dlatego, że Spółka należy 

do Gminy. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Ja pozwolę sobie wyrazić odrębne zdanie, trochę inne niż mój Szanowny Kolega 

Wiceprzewodniczący. Mnie się wydaje, że właśnie o to chodzi, że najbliższe miesiące czy 

najbliższe lata mają udowodnić, że podjęliśmy racjonalną decyzję o tym, żeby tę Spółkę 

utworzyć. To jest rzeczywiście nasza decyzja, ile mieszkaniec będzie płacił za ścieki. Mi 

chodzi o sens tworzenia tej Spółki i odpowiedź na to przyniosą najbliższe miesiące.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Lata Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Lata, jeśli kupi, ja nie mówię o naszej Spółce ściekowej, ale można sobie teoretycznie 

wyobrazić spółkę, że jakiś samorząd na Lubelszczyźnie tworzy spółkę i zaczyna transferować 

pieniądze, bo spółka musi kupić maszyny. Potem nagle się okazuje, że nikomu te maszyny nie 

były potrzebne albo można to było zorganizować inaczej. Chyba na ten temat idzie spór.        
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Inaczej patrz, zostać we Wschowie. My już o tym zdecydowaliśmy Panie Przewodniczący. 

My już mamy trwającą rzeczywistość, mamy Gminny Zakład Komunalny Spółkę i proszę, 

żeby Pan Przewodniczący też na to spojrzał w ten oto sposób. Odnoszenie się do 

resentymentów czy innych stanowisk, to rzeczywiście może paść wniosek, żeby zamknąć ten 

Zakład, który dopiero co rozpoczął działać, dlatego, że Pan mówi, że może się okazać, że to 

będą maszyny i urządzenia, które nikomu ani niczemu nie służą. One będą służyć Gminnemu 

Zakładowi Komunalnemu dopóki on będzie pracował i będzie zobowiązany do tego, żeby te 

czynności wykonywać dobrze, a ja jestem przekonany, że tak będzie. O przewidywanych 

efektach i skutkach myślę, że będzie można mówić w perspektywie lat. Mówienie o tym, że         

w ciągu 2 czy 3 miesięcy powstania Zakładu można mówić o wynikach, ja przynajmniej 

uważam, że trzeba trochę więcej cierpliwości o co Państwa Radnych i wszystkich nas 

słuchających proszę.     

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeżeli można. Ja pozwoliłem sobie wejść w internet w dniu 3 stycznia i wrzuciłem w Google 

zapytanie Gminny Zakład Komunalny Spółka w Osiecznej. Pojawiła mi się jedna odpowiedź 

na to Panoramy Firm i tutaj chcę zacytować, co było napisane. Wieloletnia obecność firmy na 

rynku pozwala nam na przekonanie, że jej pracownicy zagwarantują wysoki poziom obsługi            

i kompetencje niezbędne do załatwiania przedsięwzięć zleconych. Gminny Zakład 

Komunalny Sp. z o. o., jeżeli tak będziemy prężnie działać to fajnie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Pan by chciał żebyśmy nie działali prężnie? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Nie, ale po 2 miesiącach istnienia Spółki jest wpis, że wieloletnia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja bym chciał, żeby nasza Spółka działała prężnie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Może nie ta Osieczna Panie Radny. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Ponieważ jest też Gmina Osieczna w Pomorskiem. Niech Pan zweryfikuje, czy to 

rzeczywiście jest mowa o tej Gminie i o tej Spółce. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Już Panu weryfikuję.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Osieczna w województwie wielkopolskim. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Zdecydowanie nasza. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze wyjaśniłem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie chcę przeciągać tej dyskusji ale nie mogę nie nawiązać do ostatniej wypowiedzi Pana 

Burmistrza. Tu jest też sedno czasami naszego różnego spojrzenia na życie samorządowo-

gospodarcze albo na decyzje, które podejmuje samorząd. Pan Burmistrz nazwał wracanie                 

i zastanawianie się czy podjęto dobrą decyzję resentymentem. Czy ja dobrze rozumiem? 

Panie Burmistrzu, Pan uważa, że jak się podejmie decyzję, to już potem nigdy więcej 

człowiek nie powinien się zastanawiać czy pojął dobrą decyzję. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Uważam, że nie można po miesiącu czy półtora rozsiewać wątpliwości, co Pan Panie 

Przewodniczący od kilkunastu minut czyni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jak Pana Burmistrza poprosiliśmy o przewidywany bilans Spółki ściekowej na pierwszy okres 

działalności, to czy tam jest taka pozycja jak zakupy maszyn, sprzętu? Pan przewidział w tym 

bilansie taki punkt? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zakupy maszyn i sprzętu, jeżeli nastąpią, będą w tym roku stanowić wydatek kilkudziesięciu 

tysięcy złotych, może niewiele przekroczą tę kwotę, o której mówię, nie wiem, są dla Pana 

Przewodniczącego najważniejszym wydatkiem Spółki. Nie wiem, pewnie w tym bilansie te 

kwoty są zaprogramowane, nie umiem odpowiedzieć, nie mam tego bilansu przed sobą. 

Mówimy o milionach, o kwotach opłat, a Pan Przewodniczący z godnym siebie uporem 

koncentruje się na zakupie, który pewnie nastąpi, ciągnika za kilkanaście tysięcy złotych 

dlatego, że ten ciągnik wyjechał. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Ja się jeszcze włączę do tej rozmowy, bo mam tą kalkulację przed sobą.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, co to znaczy wyjechał? Pan mówi o publicznych środkach, o naszym 

zaangażowaniu w Związek Gminny Wodociągów i Kanalizacji i używa dość enigmatycznego 

określenia „wyjechały”. Tak nie można mówić. Panie Burmistrzu, co to znaczy? Pan stara się 

ustawić tę dyskusję tak, że my robimy interesy na miliony a ja się dopytuję o kilkadziesiąt 

tysięcy. Ja tylko nawiązuję do tego, jaki Pan przedstawił plan finansowy Spółki ściekowej 

mówiąc, że Spółka powstaje właściwie z jednego powodu, że mamy prawo spodziewać się 

świetnych pieniędzy z odzyskanego VAT-u.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, odnośnie VAT-u w najbliższym czasie będziemy Państwa, jak już informowaliśmy, 

będziemy informować i ten cel się nie zmienił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Super.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Bardzo proszę słuchających, rozmawiających, żebyśmy o efektach funkcjonowania 

Gminnego Zakładu Komunalnego rozmawiali w perspektywie lat a nie 6 tygodni, które 

minęły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Lat Panie Burmistrzu, w jakim sensie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Pan sam użył tego określenia, że być może powinniśmy oceniać skutki nie w skali kilku 

miesięcy a może kilku lat. Ja proszę o to, żebyśmy oczywiście analizując z roku na rok 

funkcjonowanie Spółki, tę ocenę, o której dzisiaj mówimy wykonali w dłuższej perspektywie 

czasowej.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Panie Burmistrzu, Pan jest od lat i to jest komplement z mojej strony, i proszę, żeby to tak 

zabrzmiało, przedsiębiorcą i Pan wie, co to znaczy planowanie biznesu na kilka lat. Dla mnie 

mówienie, że proszę oceniać biznes w kontekście wielu lat, to znaczy, że co? Że Pan zakłada, 

że przez pierwsze lata musimy włożyć w tę Spółkę ile pieniędzy? To są podstawowe rzeczy. 

Ja sobie nie wyobrażam funkcjonowania jakiejkolwiek spółki, również Spółki Komunalnej 

bez planu finansowego.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Plan finansowy jest.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
A propos tego, czego Pan dotknął Panie Przewodniczący. Z mojej perspektywy i prywatnej 

wiedzy, niech mi Pan wierzy, że w przeciągu tygodnia to ja dokładam do tego, co robię poza 

zawodową pracą. Bilansując rocznie działanie gospodarstwa, które prowadzi syn mogę 

odpowiedzieć czy dany rok zamknął się kwotą na plus czy na minus ale nie po 5 czy                      

6 tygodniach. W moim przekonaniu jest to zbyt wczesne oczekiwanie korzyści                                  

z funkcjonowania Spółki, bo one na pewno będą.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Miałby Pan rację, gdyby Pan twierdził, że ja po 5 – 6 tygodniach czy dwóch miesiącach 

oczekuję wyniku finansowego. Ja oczekuję jasno postawionego planu finansowego, z którego 

wynika, że Spółka, która zabrała się za tę działalność musi wiedzieć, ile potrzebuje pieniędzy, 

żeby działać, tak czy nie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ma Pan taką informację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Nie, nie mam, nie wiem. Może jako jedyny z Radnych nie mam takiej wiedzy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To przekażemy taką informację. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Można? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To ja też poproszę o taką kalkulację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pan Przewodniczący. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Ja mam propozycję. Dajmy się tej Spółce wykazać ona dopiero zaczęła działać. Zakończmy 

teraz tę dyskusję. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Możemy zakończyć. Pani Przewodnicząca Helińska. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Ja też dotknęłam przedsiębiorczości i wydaje mi się, że rzeczywiście na początku działania 

czy nawet planowania każdej działalności, mam na myśli przedsięwzięcia, nie jest się                    

w stanie wszystkiego przewidzieć. Trzeba ewentualnie korygować to w trakcie działania,               

a już na pewno nie na samym początku działalności, czy tego przedsięwzięcia. Rzeczywiście 

chyba potrzeba czasu, żeby móc cokolwiek powiedzieć o efektach działania tej Spółki. 

Uważam, że na ten moment mówimy o czymś, co może a nie musi albo musi a nie może się 

zdarzyć.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Okay. Proszę Państwa czy jeszcze ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Jeszcze ja chciałem coś powiedzieć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek 
Nie otrzymałem jeszcze dwóch odpowiedzi na pytania zadane Panu Burmistrzowi. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Może Pan przypomnieć, na jakie bo widocznie przeoczyłem. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Tak. Chodzi o szczegółowe wyliczenie materiałów od Centrum Kultury i Biblioteki. Zadałem 

pytanie, kiedy je otrzymam? Co to jest w terminie odwrotnym, kiedy to otrzymam? To było 

pierwsze pytanie a drugie, tj. czekam na wyjaśnienia, kiedy nastąpi ujawnienie pracowników 

w zakładce BIP. To są te dwa pytania. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeżeli chodzi o pierwsze pytanie to odpowiadam, że wyliczenie otrzyma Pan w ciągu 

najbliższych dni. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dziękuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Natomiast jeżeli chodzi o drugie zadane przez Pana Radnego pytanie, to zastanowię się                    

i rozważę, jaką podjąć decyzję i wtedy udzielę odpowiedzi.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Jeszcze jedno. Chciałbym odnieść się do wypowiedzi Pana Sekretarza. Panie Sekretarzu czy 

jest możliwość, że do końca tego tygodnia dostanę zarządzenie wewnętrzne i Regulamin 

organizacyjny Urzędu Gminy? 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Jest taka możliwość. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dobrze, dziękuję. Chciałem sprostować bo Pan powiedział, że chodzi mi o to, że pojawił się 

Zastępca Skarbnika Gminy. Ja nie wnosiłem takiej kwestii ale dobrze, że Pan powiedział. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Doprecyzowałem, żeby nie było żadnych wątpliwości bo może ktoś z Państwa Radnych miał 

wątpliwość.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Okay, wybiega Pan do przodu. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Mam prawo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Jasne, dziękuję. Proszę Państwa czy ja dobrze myślę, że wyczerpaliśmy treść przewidzianą               

w punkcie 17? Jeśli tak, to zamykam punkt 17. 

Ad. 18. Zakończenie obrad XV sesji Rady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W punkcie 18 życząc Państwu wszystkiego dobrego informuję, że są do odebrania PIT-y                 

w księgowości i to dotyczy Państwa Radnych i Państwa Sołtysów. Kończę obrady XV sesji 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Zamykam obrady. Do widzenia, do zobaczenia. Dziękuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękujemy, do widzenia. 

 

     Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 
 Małgorzata Nowak              Roman Lewicki 


